
İzmir Seyyar 
Satıcılar Derneği 
üyeleri İzmir’de 
seyyar satıcılara 
yönelik
düzenlemeler 
nedeniyle Soyer’e 
teşekkür etti 

‘YOLA DEVAM ETMELİ’

■ İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, 
İzmir Seyyar Satıcılar Derneği’nin düzenlediği 
programa katıldı. Dernek Başkanı Evren Laçin, 
seyyar satıcılara yönelik hayata geçirilen düzen-
lemelerden ötürü Başkan Tunç Soyer’e teşekkür 
etti. Laçin, “Başkanımızın kapısını istediğimiz her 
zaman çaldık. Sorunlarımızı anlattık. Bizi dinlediği 
ve anladığı için teşekkür ediyoruz. Sivil toplum 
örgütleri olarak Tunç Başkanımızla yola devam 
etmek istiyoruz” diye konuştu. ◗ 5’te

Sokak emekçisi
Başkan Soyer’eBaşkan Soyer’e

tam destek verditam destek verdi

Eşinden 
devraldı
17 yıldır 
işletiyor

■ Bergama ilçe 
merkezine 6 kilo-
metre uzaklıkta 
yer  Yalnızev 
Mahallesi’nde 
bulunan köy 
kah-
ve-
sine 
gelen-
leri 53 
yaşın-
daki 
Zühre 
Tetik 
kar-
şılıyor.Üç çocuk, 
altı torun sahibi 
Tetik, kırsalda 
“erkek işi” olarak 
görülen kahve-
ciliği başarıyla 
yapıyor. ◗ 6’da

■ Buca’nın deprem ve risk haritasını İzmir 
Yüksek Teknoloji Enstitüsü işbirliğiyle çıkarta-
rak dirençli bir kent yaratmayı hedefl eyen Buca 
Belediye Başkanı Erhan Kılıç, sosyal medyadan 
yer bilimci Prof. Dr. Naci Görür’e çağrıda bulun-
muştu. Başkan Kılıç’ın çağrısına yanıt veren Prof. 
Dr. Görür, “Böyle yurdumun her köşesinden 
baş gösterip deprem dirençli kentler yaratacağız 
demeniz bana şevk ve umut veriyor. Her konuda 
yardıma hazırım” dedi. ◗ 4’te

■ İzmir Büyükşehir Belediyesi, personel 
sayısı ve bütçe dengesiyle ilgili olarak ka-
muoyuna gerçek dışı verilerin yansıtılması 
sebebiyle bir açıklama yaptı. Açıklama şu 
şekilde: İzBB bünyesinde toplam 33.354 kişi 
çalışıyor. Çalışan giderlerinin bütçe içindeki 
payı yüzde 27. Belediyenin toplam borcu ise 
Kasım 2023 itibariyle 23.3 milyar lira.

Prof. Dr. Naci Görür 
Buca’ya yardıma hazır 

bulunan köy 
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■ CHP Urla Belediye 
Başkan Aday Adayı Hakan 
Yiğit, göreve talip olma 
nedenlerini ve hedefl erini 
İz Televizyonu’nda anlattı. 
Aday gösterildiği takdirde 
partisinin İzmir’de en yük-
sek oyu Urla’da alacağını 
dile getiren Yiğit, ayağı yere 
basan projeler ürettiğini ve 
insan odaklı çalışmalar ya-
pacağını kaydetti. Yaklaşık 5 
kuşaktır Urla’da yaşadıkları-
nı ifade eden Yiğit, ‘Urla için 
Urlalı aday’ vurgusu yaptı.
◗ Gizem Taban Şeber 2’de 

CHP’li Yiğit: CHP’li Yiğit: 
En yüksek En yüksek 

oyu Urla’da oyu Urla’da 
alacağız alacağız 

Avrupa’nın en büyük İzmir’in tek ‘Matematik ve Zekâ 
Oyunları Parkı ile ‘Livaneli Kütüphanesi’ni ilçeye 
kazandıran Bayraklı Belediyesi, açılışı usta sanatçı 
Zülfü Livaneli’nin katılımıyla yapacak. Pazar günü 
gerçekleşecek açılış, ücretsiz konserlerle renklenecek

İzBB Başkanlığına Aday Adaylığını açıkladığı günden beri seçim 
turlarını devam ettiren Olgun Atila, Çeşme’de de yoğun ilgi gördü

‘EL ELE OLACAĞIZ’

■ İlçe Başkanlığı’nda bulu-
nan partililer ve Çeşmelilerle 
buluşan Olgun Atila, “Çık-
tığımız bu yolda, kardeşlik 
içerisinde, hiçbir ayrım yap-
madan, el ele olma sözü veri-
yoruz. Büyük İzmir fotoğrafı-
nı 30 ilçemiz ile birlikte ortaya 
koyarak önümüzdeki yerel 
seçimlerde en yüksek oyla 
30 ilçemizi de kazanacağız” 
ifadelerini kullandı. ◗ 7’de

Urla’da aday 
rekoru…         

İskender Odabaşoğlu
sayfa 7’de

Urla’da aday 

İskender Odabaşoğlu

6. yok oluşun süzme 
salakları biziz

Öncel Öziçer
sayfa 5’te

6. yok oluşun süzme 

‘İzmirli değişimin
ışığını yakacaktır’

112’ye gelen asılsız112’ye gelen asılsız
ihbarlar pes dedirttiihbarlar pes dedirtti

3’te3’te

BAYRAKLI’YA
YAKIŞIR

DEVA PARTİSİ 
KARABAĞLAR 

BELEDİYE BAŞKAN 
ADAYI

ABDULLAH KAYA

11.00

CHP BAYRAKLI 
BELEDİYE BAŞKAN 

ADAY ADAYI

ULAŞ
AYDIN

14.00

■ Eğitim-Sen İzmir 5 No’lu Şube 
Başkanı Savaş Candemir, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü’nün Buca’da 
norm fazlası olduğunu ifade ederek 
üç sözleşmeli öğretmeni il dışına 
atamak istemesine tepki gösterdi. 
Öğretmenlerin mağdur olduğunu 

ve görevlerine son verilme duru-
muyla karşı karşıya kaldığını 

söyleyen Candemir, “Bu bir 
sürgündür” dedi. ◗◗ 3’te3’te

‘Öğretmenler atama mağduru’ 

Torbalı’da  Torbalı’da  
dev kompleks  dev kompleks  

hizmete açılıyorhizmete açılıyor
■ Torbalı Belediyesi’nin Er-
demoğlu Holding işbirliğiyle 
hayata geçirdiği spor komp-
leksi, bugün saat 15.00’da 
gerçekleşecek törenle hizmete 
açılacak. İlçeye donanımlı bir 
spor tesisi kazandırdıklarını 
belirten Başkan Tekin, tüm 
Torbalı halkını açılışa davet 
etti. Tekin, spora ve sporcuya 
destek vermeyi sürdürecekle-
rini de ifade etti. ◗ 5’te

Eğitim Müdürlüğü’nün Buca’da 
norm fazlası olduğunu ifade ederek 
üç sözleşmeli öğretmeni il dışına 
atamak istemesine tepki gösterdi. 
Öğretmenlerin mağdur olduğunu 
atamak istemesine tepki gösterdi. 
Öğretmenlerin mağdur olduğunu 
atamak istemesine tepki gösterdi. 

ve görevlerine son verilme duru-
muyla karşı karşıya kaldığını 

söyleyen Candemir, “Bu bir 
sürgündür” dedi. 

İzBB’den 
personel 
ve borç
açıklaması

HakanHakan
YiğitYiğit

AVRUPA’NIN EN BÜYÜK MATEMATİK PARKI AÇILIYOR

SANDAL’DAN DAVET LİVANELİ AÇACAK

BAYRAKLI Belediye Başkanı 
Serdar Sanal, “Hem çocuklarımı-
za hem de yetişkinlere İzmir’in 
ilk, Avrupa’nın en büyük 
matematik ve zekâ oyunları 
parkını kazandırmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. 
Bu park, çocuklarımızın 
zihinsel gelişimine pozitif 
bir katkı sunacak. Bayrak-
lı’ya değer katacak projeler 
yapmaya devam edeceğiz. Her şey 
geleceğimiz olan çocuklarımız ve 
gençlerimiz için” dedi.

BAYRAKLI Belediyesi, İzmir’in ilk 
‘Matematik ve Zeka Oyunları Parkı 
ile park içinde tasarladığı ‘Li-

vaneli Kütüphanesi’nin 
açılışını Zülfü Liva-

neli’nin katılacağı 
törenle yapacak. 
Pazar günü dü-
zenlenecek açılış 

programı 14:00’da 
başlayacak. Etkinlikler 

kapsamında Şubadap, 
Çağrı Sinci ve Adasu 
Akın konser verecek. 

18 BİN  METREKARELİK  DEV  PARK

Avrupa’nın en büyük İzmir’in tek ‘Matematik ve Zekâ 
Oyunları Parkı ile ‘Livaneli Kütüphanesi’ni ilçeye 
kazandıran Bayraklı Belediyesi, açılışı usta sanatçı 
Zülfü Livaneli’nin katılımıyla yapacak. Pazar günü 
gerçekleşecek açılış, ücretsiz konserlerle renklenecek

BAYRAKLI’YA
YAKIŞIR

LİVANELİ AÇACAK

BAYRAKLI Belediyesi, İzmir’in ilk 
‘Matematik ve Zeka Oyunları Parkı 
ile park içinde tasarladığı ‘Li-

vaneli Kütüphanesi’nin 
açılışını Zülfü Liva-

neli’nin katılacağı 
törenle yapacak. 
Pazar günü dü-
zenlenecek açılış 

programı 14:00’da 
başlayacak. Etkinlikler 

kapsamında Şubadap, 
Çağrı Sinci ve Adasu 
Akın konser verecek. 

■ Mansuroğlu Mahallesi’nde 17 bin 915 
metrekarelik alanda yürütülen çalışma-
larda çocukların eğlenirken öğrenmeleri 
hedefl endi. Bu kapsamda parka 26 adet 
zeka oyunları ekipmanı ve dijital oyun 
birimleri montajı yapıldı. Parkın içinde 
çeşitli etkinlikler ve dinlenme amaçlı da 
kullanılabilecek amfi  alanı oluşturuldu.

SerdarSerdar
SandalSandal

ZülfüZülfü
LivaneliLivaneli

SavaşSavaş
CandemirCandemir

TunçTunç
SoyerSoyer EvrenEvren

LaçinLaçin

ErhanErhan
LaçinLaçin

TurgutTurgut
GümüşoğluGümüşoğlu

ZühreZühre
TetikTetik

OlgunOlgun
AtilaAtila

NaciNaci
GörürGörürErhanErhan

KılıçKılıç



Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Urla Belediye Başkan Aday 
Adayı Hakan Yiğit, İz Televiz-

yonu’nda Özgür Coşkun ile Seçime 
Doğru programına konuk oldu. Gö-
reve talip olma nedenleri ve Urla’ya 
dair vizyonundan söz eden CHP’li 
Yiğit, aday gösterilmesi halinde 
partisinin İzmir’den en yüksek oyu 
Urla’da alacağı iddiasını da paylaştı. 
Projelerinin insan odaklı olduğunu 
belirten Yiğit, Urla’nın doğallığını 
koruyacağının da altını çizdi. 

HAKAN YİĞİT KİMDİR? 
Yaklaşık 5 kuşaktır Urla’da olduk-

larını, 1968 yılında Urla’da doğduğu-
nu ifade eden CHP Belediye Başkan 
Aday Adayı Hakan Yiğit, 15 yıl Urla 
Belediyesi’nde, uzun yıllar da İzmir 
Büyükşehir Belediyesi (İzBB) İzmir Su 
ve Kanalizasyon İdaresi’nde (İZSU) 
görev yaptığını söyledi. Belediyecilik 
konusunda kendini donanımlı hisset-
tiğini vurgulayan Yiğit, Urla’da aday 
adaylığını açıklayan ilk isimlerden 
biri olduğunu belirterek, “Partimizin 
kurultay sürecinden önce aday adayı 
olduğumu açıkladım. Çünkü yapa-
caklarımı biliyorum ve hazırlanmam 
gerektiğini düşündüm” dedi.  

EN ÇOK OYU ALACAĞIZ 
Göreve talip olma gerekçelerini 

anlatan CHP Aday Adayı Yiğit, aday 
gösterildiği takdirde partisinin en çok 
oyu Urla’da alacağı konusunda iddialı 
olduğunun altını çizdi. CHP’li Yiğit, 
şunları söyledi: “Partimizin deği-
şim-dönüşüm sürecinde bizim özellik-
le yerel yönetimlerde seçimlere daha 
güçlü girmek için oy oranlarımızı 
artırmamız gerektiğini düşünüyorum. 
Ben hep Urla’da yaşadım, ailem de 
hep Urla’daydı. İnsanlar bizi siyasi bir 
kimlikten çok Ali Rıza’nın torunu, Sa-
lih Yiğit’in oğlu, Ahmet’in çocuğunun 
arkadaşı olarak biliyor. Urla Gençlik 
ve Spor Kulübü’nde 10 yıl çalıştığım 
için birçok sporcu yetiştirdik, dolayı-
sıyla beni spor antrenörü kimliğimle 
de tanıyorlar. Bizde yoğun bir Ordu 
nüfusu vardır, ben Orduspor’da iki 
sezon antrenörlük yaptım. Şimdi bana 
şöyle mesajlar geliyor; ‘Hocam aday 
olun, biz hayatımız boyunca sol bir 
partiye oy atmadık ama sizin bayra-
ğınızı taşıyacağız’ diye... O yüzden 
bu görev bana verilirse gerçekten çok 
iddialıyım. Karşıyaka ile kafa kafaya 
gideriz. Urla’yı bu dönem İzmir’de 
CHP’nin en çok oy alan ilçesi yapaca-
ğımı düşünüyorum.” 

ÇOCUĞUM GİBİ 
GÖRÜYORUM 

“Herkes yaşadığı yeri çok sever 
ama ben Urla’dan çıktığım zaman 
Urla’ya ne zaman döneceğimi dü-
şünürüm” sözleriyle açıklamalarını 
sürdüren Belediye Başkan Aday Ada-
yı Hakan Yiğit, “Köklerimiz, dost-
larımız Urla’da... Taşı, toprağı, her 
şeyiyle Urla sevdamız var. İlkokul 
çağlarımda Urla’nın 13-14 bin nüfus-
lu zamanını hatırlıyorum. O günden 
bugüne Urla’nın gelişimini biliyorum. 
Sizin çocuğunuza en iyi siz bakabilir-
siniz. Urla’da benim çocuğum gibi... 
Beş kuşaktır Urla’da yaşayan bir aile 
olarak Urla’da her dönem bir çivi-
miz vardır. Biz ‘Urla’ya Urlalı aday’ 
derken Urla’yı tanıyan, anlayan biri 
olsun diyoruz” ifadelerini kullandı. 

PROJELERİM 
İNSAN ODAKLI 

Urla’da insan odaklı hizmetler yap-
mak istediğini vurgulayan CHP Aday 
Adayı Yiğit, şöyle konuştu: “Benim 
80-90 tane projem yok, 30 yıl belediye 
başkanlığı yapmaya gelmiyorum. Uç-
maya gerek yok. Projelerim hep insan 
odaklı... Çünkü insanlar artık yurdunu 
terk etmeye başladı. Biz İzmir’in en 
yaşlı ilçelerinden biriyiz. Gençlerimiz 
okullarını bitiriyorlar, iş imkanları yok. 
Tarımla uğraşanların 5-10 dönüm tar-
lası var, onu dikip geçinme şansı yok. 
Bu kez insanlar tarlasını satma yoluna 
gidiyor. Villalar, inşaatlar yapılıyor. 
Elbette gelişimin önüne geçemeyiz, 
illaki bina da olacak ama bir Kuşadası 
da olmayalım. Şu an Kuşadası’nda 
binalardan denizi bulamıyoruz. Bizim 

korkumuz bu... Çünkü Urla’dan başka 
gidecek yerimiz yok.  Biz Urla’da 
yaşadık, bundan sonra da Urla’da 
yaşayacağız. Urla’nın bugün beğenil-
me nedenleri ne ise o şekilde kalsın 
istiyoruz. Doğru işleri doğru yerde 
yapmamız lazım. Urla’nın doğallığını 
korumamız lazım. Örneğin; Yüksek 
Teknoloji Üniversitemiz yanı-
mızda, projelerim arasında 
bir Araştırma- Geliş-
tirme (AR-GE) ofi si 
kurup gençlerimi-
zin geleceğine 
katkı sunmak 
var. Biz 
insanları 
hayattay-
ken onore 
etmeyi 
bilmiyo-
ruz, bu 
benim için 
önemli... 
Hayattay-
ken Urla’ya 
bir çivi çakan 
kim varsa dö-
nem dönem bu 
insanları onore et-
memiz lazım. Urla’da 
bir trafi k problemimiz 
var. Özellikle bazı sokaklarda 
otopark ile birlikte ciddi bir sorun 
yaratıyor. Bu tür çok küçük nüans-
lar bile insanlarda gerginliğe neden 
oluyor. Arkadaşlarımızla oturduk, bu 
probleme kafa yorduk. Fiziki şartları 

güzelleştirerek, asfaltı düzelterek, 
alternatifl er yaratarak bu sorunu çöze-
biliriz. Gençler benim dönemimde en 
şanslı kesim olacak. Özelikle spor ve 
sanat konusunda güzel projelerimiz 
var. Sosyalleşmek isteyen insanlar 
ekonomik şartlardan dolayı yapamı-
yor. O yüzden bizim, her kesimden 

insanın sosyalleşebileceği merkezlere 
ihtiyacımız var. Bu konuda mutlaka 
tesisleşmeyi yapmak istiyoruz.” 

AÇIĞI KAPATMAK 
İSTİYORUM 

Urla’nın hizmet konusunda çok 
eksik kaldığına dikkat çeken CHP’li 
Yiğit, “Urla daha fazla şeyi hak ediyor. 
Hizmet konusunda çok geri kaldık. 
Ben bu açığı kapatmak istiyorum. 
Mesela artık insanlar sağlık konusunu 

ekonomik koşullardan dolayı ikinci 
plana atıyorlar. Hastane şehrin dışın-
da kalıyor, herkesin aracı yok, yaşlı 
insanlarımız var. Bir iğne yaptırmak 
bile sıkıntı... Belediyemizde bir Sağlık 
Müdürlüğü var, eski dönemlerde 
aktifti. Biz Sağlık Müdürlüğümüzü 
mutlaka aktif hale getireceğiz. Gezici 

ağız ve diş sağlığı ekipleriyle okul-
larda, mahallelerde eğitimler 

vereceğiz. Mutlaka bir 
diyetisyenimiz olacak. 

Küçük yaştan iti-
baren obezitenin 

önlemini alaca-
ğız. Fizyoterapi 
hizmetimiz 
olacak. Bu 
hizmet yaşlı-
lara evinde 
yapılacak. 
İnsanların 
hayatlarını 
kolaylaştıra-
cağız. Sosyal 

belediyecilik 
tam anlamıy-

la işleyecek. 
Bizim projelerimiz 

ayağa yere basan 
projeler... Sloganımızı, 

‘Birimiz hepimiz, hepimiz 
Urla için’ olarak belirledik. 

Yaptığımız her işi çok kişiyle birlikte 
başarıp çok kişiyle bunun mutluluğu-
nu yaşamak istiyoruz. Problemlerini 
halkın katılımıyla, onayıyla yapacağız. 
Bir meydan projesi yapıldı, kimsenin 
onayı alınmadı, kimsenin de faydası-
na olmadı. Başka bir ihtiyacımız; dar 
gelirliye hizmet... Memur, öğrenci, 
işçi Urla’da yaşayamıyor. Ev kiraları 
inanılmaz yüksek... Bizim bunları dü-
şünerek yeni projeler üretmemiz lazım. 
İstihdam ofi sleri açmayı düşünüyoruz. 
Urla Meslek Kursları projemiz var. 
Mesela bizim turizm ve gastronomi 

alanında yetişmiş insanlara ihtiyacımız 
var. İstihdam ofi slerimiz emek piyasa-
larıyla köprü vazifesi görecek.  Meslek 
eğitim kursları verip daha sonra da 
istihdam ofi simizle gençlerimizi işe 
yerleştirme konusunda ön ayak olmak 
istiyoruz. Gençlerimiz Urla’da, kendi 
doğduğu büyüdüğü topraklarda çalış-
sınlar. Urla’nın bu dokusunda yaşa-
mayı seviyoruz. O yüzden de Urla’da 
yaşanabilme süresini uzatmak istiyo-
ruz. Ekonomik makası açmaya devam 
edersek eşimiz, dostumuz buradan 
gidecek” açıklamalarında bulundu. 

KESKİN FİGÜR 
İSTEMİYORLAR 

CHP Urla Belediye Başkan Aday 
Adayı Hakan Yiğit, Urla’da aday 
belirlenirken hangi kriterlere göre 
değerlendirme yapılması gerektiği ve 
Urla’ya nasıl bir aday profi linin hitap 
edeceği konusunda düşüncelerini şu 
sözlerle paylaştı: “Urlalılar, öncelik-
le Urla’nın içinden gelmiş, sokağa 
çıktığında insanların derdini dinleyip 
çare olma konusunda samimi olarak 
çaba sarf edecek birini istiyor. İnsan-
lar gerçekten artık siyasetten yoruldu. 
Çok siyasi, keskin fi gürler istemiyor. 
Benim çıkış nedenlerimden biri de 
bu... Bizim 2004’ten beri AK Parti’ye 
giden çok oyumuz var. Bunlar hep 
kırgınlık ve kızgınlıktan kaynaklanı-
yor.  Onların büyük kesimi CHP’ye 
dönmediler. Bana ‘Sen gel’ diyorlar. 
Ben onun için iddialıyım. Ben bu oy-
ları geri döndüreceğim. Tabi ki siyasi 
görüşüm var, herkes biliyor ama ben 
insanlarla oturduğumda ne görüşüle-
cekse onu görüşürüm. Çünkü her-
kesim yapısını tanıyorum. İnsanlara 
istemediği şeyleri dikte etmiyorum. 
Şu an da siyasi çalışma yaparken 
kendimi tanıtmıyorum, insanlar 
zaten bizi biliyor. Onların sorunlarını, 
isteklerini dinliyorum. Dolayısıyla 
Urla’nın, Urla’yı bilen ve yeni yüzlere 
ihtiyacı var. Herkese hitap edebilecek, 
birleştirici olan birine ihtiyaç var.” 
■ Gizem Taban Şeber
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Teknoloji Üniversitemiz yanı-
mızda, projelerim arasında 
bir Araştırma- Geliş-
tirme (AR-GE) ofi si 
kurup gençlerimi-
zin geleceğine 
katkı sunmak 

bir çivi çakan 
kim varsa dö-
nem dönem bu 
insanları onore et-
memiz lazım. Urla’da 
bir trafi k problemimiz 
var. Özellikle bazı sokaklarda 
bir trafi k problemimiz 
var. Özellikle bazı sokaklarda 
bir trafi k problemimiz 

otopark ile birlikte ciddi bir sorun 

korkumuz bu... Çünkü Urla’dan başka güzelleştirerek, asfaltı düzelterek, ekonomik koşullardan dolayı ikinci alanında yetişmiş insanlara ihtiyacımız 

CHP Urla Belediye Başkan Aday Adayı Hakan Yiğit, Urla’da göreve talip olma 
nedenlerini ve iddiasını anlattı. Açıklamalarında ‘Urlalı’ vurgusu yapan Yiğit, 

aday gösterilirse CHP’nin İzmir’den en yüksek oyu alacağını kaydetti

Aday olursam 
EN YÜKSEK 
oyu alacağım 

URLA’NIN
İÇİNDEN
OLMALI
●  Yiğit, Urla’nın do-

ğallığını koruma ve insan 
odaklı projelerle hizmet 
sunma vizyonuna sahip.

● Urla’da yaşanan trafi k 
sorunları ve otopark ek-
sikliği gibi fi ziki sorunlara 
çözüm önerileri sunuyor.

● Yiğit, Urla’nın eksik 
kaldığı hizmetleri kapat-
mak ve özellikle sağlık 
konusunda iyileştirmeler 
yapmak istediğini belir-
tiyor.

● CHP Urla Beledi-
ye Başkan Aday Adayı, 
Urla’nın gelişimine ve 
yaşanabilirliğine odakla-
narak gençlere iş imkanla-
rı yaratmayı amaçlıyor.

● Urla’da yaşayan dar 
gelirli kesimler için yeni 
projeler üretmeyi hedefl e-
yen Yiğit, istihdam ofi sleri 
ve meslek kursları gibi 
önerilere sahip.

● Urlalılar için önemli 
olanın, Urla’nın içinden 
gelmiş, samimi, siyasi 
olmayan ve birleştirici 
bir lider olduğunu düşü-
nüyor.

Yayın 
tekrarını 
izlemek 

için 
QR kodunu 

okutun.

URLALILAR 
KIRGIN VE ÖFKELİ 

Kayyum tarafından yö-
netilen Urla’nın son 5 yılını 
değerlendiren CHP’li Yiğit, 
“Belediye ile işi olan insanların, 
muhtarların en büyük proble-
mi özellikle son birkaç yıldır 
muhatap bulamamaları... Bu 
olay insanları madden de ma-
nen de yordu. Artık tamamen 
bir kopukluk var. Belediyenin 
binası var, sadece o kadar... 
İnsanlar artık bir numarataj 

alacağı zaman bile zorlanıyor-
lar. Kayyum bile 3 kez değişti. 
Bu da ilginç... Bu kez ne oldu? 
Mesela şu anki kayyum da 6 
aylık bir süre için buraya geldi, 
hiçbir önemli dosyaya imza 
atmıyor. Dosyalar birikiyor. O 
yüzden çok kırgın, bir kısım 
öfkeli, patlamaya hazır bir 
Urla var. İnsanlar artık dol-
muş, sürekli bunu söylüyor-
lar” diye konuştu. 

ağız ve diş sağlığı ekipleriyle okul-
larda, mahallelerde eğitimler 

vereceğiz. Mutlaka bir 
diyetisyenimiz olacak. 

Küçük yaştan iti-
baren obezitenin 

önlemini alaca-
ğız. Fizyoterapi 
hizmetimiz 
olacak. Bu 
hizmet yaşlı-

kolaylaştıra-
cağız. Sosyal 

belediyecilik 
tam anlamıy-

la işleyecek. 
Bizim projelerimiz 

ayağa yere basan 
projeler... Sloganımızı, 

‘Birimiz hepimiz, hepimiz 
Urla için’ olarak belirledik. 

Yaptığımız her işi çok kişiyle birlikte 

Hakan
Yiğit

Özgür
Coşkun

Gençler 
benim 

dönemimde en 
şanslı kesim olacak. 

Özelikle spor ve
sanat konusunda 

güzel 
projelerimiz

var.



İZMİR il Milli Eğitim Müdürlü-
ğü’nün, Eğitim Kurumu Müdürlük-
lerince Norm Kadro Fazlası Öğ-
retmenlerin Belirlenmesi ve Tebliğ 
İşlemleri kapsamında İzmir’de 
bine yakın öğretmenin yeri değişti. 
Atamalar nedeniyle öğretmenlerin 
mağdur olduğunu söyleyen Eğitim 
Senİzmir 5’Nolu Şube Başkanı Savaş 
Candemir, üç öğretmenin de il dışı-
na tayin edileceğini belirtti. Yapılan 
yazılı açıklamada üç öğretmene 
gönderilen yazılı tebligatları payla-
şan Savaş Candemir, öğretmenlerin 
başka bir il tercihi yapmazlarsa ve 
başka bir il tercihi yapsalar dahi 
istekte bulundukları illere de atana-
mazlarsa görevlerine son verileceği-
nin belirtildiğini aktardı.

SUÇ DUYURUSU
Öğretmenlerin görevlerine son 

verilme durumuyla karşı karşıya 
kaldığını aktaran Candemir, “Bu-
ca’da norm fazlası olan üç sözleşme-
li öğretmen ilk atama olarak daha 
Eylül ayında göreve başlamışlardır. 
Eylül ayından Aralık ayına ne oldu 
da bu öğretmenler norm fazlası 
oldular. Şu oldu; okullarda seçmeli 
ders belirleme süreçleri yasa ve 
yönetmeliklere uygun olarak yapıl-
madı. Öğrenci velilerinden çocuğu 
için hangi seçmeli dersi istediklerini 
sormadılar. Okul müdürleri okul-
da hangi sınıf ve şubelerde hangi 
seçmeli derslerin okutulacağına 
karar verdiler. Okulunda seçmeli 

dersler ile ilgili süreçleri mevzu-
ata uygun yerine getirmeyen ve 
keyfi ne göre okulundaki seç-
meli dersleri belirleyen ve 
öğretmenlerin norm faz-
lası olmasına neden olan 
Buca’daki okul müdürleri 
hakkında suç duyurusun-
da bulunuyoruz. Buca’da 
ki ortaokullarda seçmeli 
ders belirleme işlemleri 
derhal araştırılsın 
ve seçmeli ders ile 
ilgili mevzuata 
uygun hareket 
etmeyen okul 
müdürleri 

hakkında işlem yapılarak mev-
zuata aykırı işlemler nedeniyle 
norm fazlası ilan edilen öğretmen-
lerin süreç sonuçlanıncaya kadar 

okullarında kalmaları sağlansın. 
Bu öğretmenlerin norm fazlası 
olmaları okul idarelerinin kendi 
kafalarına göre her yıl kanun ve 
yönetmeliklere aykırı belirledik-

leri seçmeli ders seçimlerinden 
kaynaklıdır” diye konuştu.

BU BİR SÜRGÜN
Yazının teslim edil-

mesinden sonra öğ-
retmenlere il tercihi 
için iki saatlik bir 

süre verildiğini aktaran Eğitim Sen 
5 no’lu şube başkanı, “Öğretmenle-
rimizin bu duruma düşürülmesini 
kabul etmiyoruz. Daha 4 ay önce 
ihtiyaç nedeniyle atayıp, bir dönem 
dahi geçmeden öğretmenlerimizin 
atandıkları ilde norm fazlası olduk-
ları gerekçesiyle, kendilerine 2 saat 
içinde bir il seçmelerini söylemek 
haksızlıktır. Ülkenin içinde bulun-
duğu ekonomik koşullar gözönünde 
bulundurulduğunda bu uygulama 
en hafi f tabirle sürgündür. İzmir il 
milli eğitim müdürlüğü öğretmenle-
rimizi daha fazla mağdur etmeden, 
bu uygulamadan vazgeçmelidir” 
ifadelerini kullandı. ■ Fuat Akar

Mustafa Karabulut Ödülleri dağıtılacak

SEFERİHİSAR Gazeteciler 
Cemiyeti, 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü için bir resepsi-
yon düzenliyor. Resepsiyonda 
gazeteci Mustafa Karabulut 
anısına Yarımada Gazetecilik 
ödülleri sahiplerini bulacak.  
Seferihisar Gazeteciler Cemi-
yeti yaptığı çağrıda, “Yarıma-
da’da üretilen haberler sadece 
bölgeyi değil geleceğimiz için 
tüm yurttaşları ilgilendiriyor. 
Kültürel mirasın sahiplenil-
mesi, turizm, sürdürülebi-

lir tarım uygulamalarının 
tanıtılması ve yaygınlaştırıl-
ması, gastronominin tanıtımı, 
çevre kirliliğinin önlenmesi, 
köylerin özgün üretimleriyle 
öne çıkarılması, sosyal hayat 
gibi başlıklar bölgenin haber 
başlıkları arasında yer alıyor. 
Gazetecilerin bu başlıkla-
rı çoğaltmaları ve güncel 
haberciliği güçlendirmeleri 
bu topraklar için önemli bir 
sorumluluk.” derken, bu 
sorumluluk bilinciyle Yarı-

mada’nın gazetecilerini, bu 
topraklarda yetişen ve bu 
topraklara borcunu gazeteci 
kimliğiyle ödeyen ve aynı 
zamanda birçok gazetecinin 
de yetişmesine ön ayak olan 
ve bölgenin ilk yerel medya 
çalışmalarını başlatan isimler 
arasında yer alan duayen 
Seferihisarlı gazeteci Mustafa 
Karabulut’un anısına verile-
cek olan gazetecilik ödüllerine 
katılmaya davet ediyor. 
■ BÜŞRA MURATDAĞI

Seferihisar Gazeteciler Cemiyeti, duayen gazeteci Mustafa Karabulut 
anısına üç farklı dalda Yarımada Gazetecilik Ödülleri verecek

Eğitim Sen İzmir 5 No’lu Şube Başkanı Savaş Candemir, İzmir İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nün Buca’da 
norm fazlası olduğunu ifade ederek üç sözleşmeli öğretmeni il dışına atamak istemesine tepki gösterdi

Öğretmenlerimiz
SÜRGÜN EDİLİYOR!

Suç örgütü
 operasyonunda
 9 kişi yakalandı
İZMİR Cumhuriyet Başsavcılığı 

koordinesinde İl Emniyet Müdür-
lüğü Organize Suçlarla Mücadele, 
İstihbarat ve Narlıdere İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ekiplerinin yürüttüğü 
soruşturmanın ardından bazı ev ve iş 
yerlerine düzenlenen operasyonlarda 
3 kişi daha yakalandı. Aramalarda 4 
tabanca, 66 fi şek ile uyuşturucu haplar 
ele geçirildi. Suç işlemek amacıyla 
örgüt kurmak, yönetmek, üye olmak, 
nitelikli yağma, kişiyi hürriyetinden 
yoksun bırakma, kasten yaralama 9 
kişi, adliyeye sevk edildi. Aralarında 
suç örgütü elebaşı Ahmet A’nın da 
bulunduğu 8 şüpheli, çıkarıldıkları ha-
kimlikçe tutuklandı, 1 kişi adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı. Şüphelilerin 
genellikle iş insanları olan mağdurları 
ortak olma vaadiyle tuzağa düşürdük-
leri ve haksız menfaat temin etmeye 
çalıştıkları öne sürüldü. ■ AA

FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgü-
tünün sözde TSK mahrem yapılan-
masına yönelik İzmir merkezli 5 ilde 
geçtiğimiz pazartesi günü yeni bir 
operasyonun düğmesine basıldı. 
Soruşturma kapsamında; 1 jandarma 
üsteğmen, 1 jandarma astsubay, 1 jan-
darma uzman çavuş, Kara Kuvvetleri 
Komutanlığında görevli 1 astsubayın 
da bulunduğu 12 şüpheli için gözaltı 
kararı verildi. İzmir İl Jandarma Ko-
mutanlığına bağlı TEM Şube Müdür-
lüğü ve MİT Başkanlığınca düzenle-
nen operasyonda 10 şüpheli gözaltına 
alındı. 10 şüpheliden 1’i emniyetteki 
ifadesinin ardından serbest bırakı-
lırken, 9 kişi adliyeye sevk edildi. 
Mahkemeye çıkarılan şahıslardan 5’i 
tutuklanırken, 4 kişi ise adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı. Haklarında 
gözaltı kararı verilen 2 şüphelinin ise 
yurtdışında olduğu öğrenildi. ■ İHA

İzmir merkezli
 FETÖ operasyonu: 

5 tutuklama

Adm-Gdz Elektrik 
ve TEDAŞ’tan, Dijital 

Atölye Protokolü
ADM ve Gdz Elektrik ile TEDAŞ 

Genel Müdürlüğü arasında, elekt-
rik dağıtım sektörüne verilen tüm 
eğitimlerin zamandan ve mekândan 
bağımsız olarak verilmesini sağlayan 
TEDAŞ Dijital Atölye Sisteminin kul-
lanımına yönelik iş birliği sözleşmesi 
imzalandı. TEDAŞ Genel Müdürlü-
ğü’nde yapılan imza töreni ile hayata 
geçirilecek olan sistem sayesinde, 
eğitimlerde teknik bilgilendirme 
konuları öncelikli olarak ele alınacak. 
Gerçek hayatta karşılaşılan problem-
lerden yola çıkılarak üç boyutlu sanal 
ortamlarda oluşturulan sanal ger-
çeklik senaryoları ve bu senaryolar 
içerisinde kullanıcıların problemlerin 
çözümü için gerçekleştirebilecekleri 
çeşitli etkileşimleri içeren yazılım 
teknolojisiyle ilerletilen sistemde, 
önceliğin İş Sağlığı ve Güvenliği; 
eğitimlerinin olması planlanıyor.

SAĞLIK, jandarma, emniyet, 
sahil güvenlik, itfaiye, orman, AFAD 
olmak üzere 7 kurumu bünyesin-
de barındıran İzmir 112 Acil Çağrı 
Merkezi; vatandaşlara 7/24 kesintisiz 
hizmet ediyor. Vatandaşların en zor 
anlarında onlara yardımcı olabilmek 
için saniyelerle yarışan 112 ekibinin 
en büyük problemi ise gelen asılsız 
çağrılar. 2023 yılının 11 ayı boyunca 
İzmir 112 Acil Çağrı Merkezine top-
lam 5 milyon 258 bin çağrı geldi. Bu 
çağrıların 1 milyon 880 bini asıl ihbar, 
2 milyon 170 bini ise asılsız çağrıydı. 
Fakat asılsız ihbarların önüne geçile-
bilmesi için çağrılar ilk olarak çağrı 
karşılayıcıların önüne düşerek onla-
rın süzgecinden geçiyor. Böylelikle 
asılsız ihbarda bulunan vatandaşlar 
ekiplere ulaşamıyor. 112 Acil Çağrı 
Merkezi Müdürü Dr. Murat Ummak 
ve çağrı merkezi çalışanları, çok 
enteresan asılsız çağrıların geldiğini 
kaydetti. Asılsız çağrıların İzmir’de 
yüzde 95’lerden yüzde 41’lere inmesi 
umut verici olarak görülüyor.

ÇABUK REAKSİYON 
VERİLİYOR

112 Acil Çağrı Merkezi Mü-
dürü Dr. Murat Ummak, “Geç-
tiğimiz yıla oranla asılsız ihbar 
oranımız düşmekte. Geçtiğimiz 
yıl asılsız ve anons esnasında 
kapanan çağrıların toplamı 
yüzde 68 iken bu sene yüzde 
64’e düştü. Bu konuda tüm 
ilkokullara ziyaret-
lerde bulunuyoruz. 
Çocuklara yaptığı-
mız 112 farkındalık 
tanıtımlarının daha 

etkili olduğunu düşünüyorum. 
Çocuklarımız böylelikle bilinçleniyor. 
Vatandaşlarımızın farkındalığının 
artmasıyla, hattı gereksiz meşgul 
etme durumu azaldığı için acil du-
rumda olan vatandaşlarımıza daha 
çabuk reaksiyon verme fırsatımız 
oluyor” dedi.

1 SENEDE 36 KİŞİYE 
CEZA VERİLDİ

Bazı vatandaşların ısrarla 112’yi 
aradıklarını söyleyen Ummak, “Ba-
zen vatandaşlar eczane sormak için 

arıyor. Bazen yeni aldığı telefo-
nunun sesini ve çalışıp çalışma-
dığını denemek için arıyorlar. 
Bizi arayıp banka numaralarını 
öğrenmek veya elektrik kesin-
tisi olduğunu belirtip yetkililere 

ulaşamadığı için 112’ye hemen 
ulaşıp, elektrik kesintisinin 

nedenini sormak için 
arayanlar oluyor. 
Bizi defalarca arayan 
kişiler hakkında, 
çağrı karşılayıcı ar-

kadaşlarımız tutanak tutuyor. Kalite 
birimimiz de bize durumu bildiriyor. 
Kalite birimi kişinin tüm aramalarını 
çıkartıyor ve ardından bu çağrıları 
dinleyerek o numaranın 1 ay içerisin-
de kaç çağrı yaptığını ortaya çıkarı-
yor. Daha sonra da mevzuat dahilin-
de cezai yaptırım uygulanıyor. Son 
bir senede ise 36 kişiye cezai yaptırım 
uygulandı. 6 kişi ödemesini yaptı. 
Geri kalan 30 kişi de süre içerisinde 
ödeme yapmadığı için Vergi Daire-
si’ne bildirildi” diye konuştu.

Vatandaşların acil çağrı merkezini 
arama konusunda hassasiyetlerinin 
çok önemli olduğuna vurgu yapan 
Ummak şu sözleri ekledi; “Biz acil 
durumlarda her zaman vatandaşları-
mızın yanındayız. Onlar ulaşamadık-
ları eczane, hastane, banka için bizleri 
arayarak acil durumlardaki vatandaş-
larımızın bize ulaşmaları konusunda 
sorun oluşturuyorlar. Vatandaşları-
mızı bu konuda duyarlı olmaya davet 
ediyorum. Acil durumda her zaman 
onların yanındayız.” ■ İHA

İzmir 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 2023 yılında, 2 milyon 170 bin asılsız ihbar geldi. Yeni aldığı 
telefonunun sesini deneyen, eczane adresi soran, elektrik kesintisi için arayan, bankadaki parasını 

çektirmek isteyen olsa da asılsız çağrıların her yıl düşmesi umut verici olarak görülüyor

112’ye gelen asılsız 
ihbarlar hayret ettirdi
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VERİLİYOR
112 Acil Çağrı Merkezi Mü-

dürü Dr. Murat Ummak, “Geç-
tiğimiz yıla oranla asılsız ihbar 
oranımız düşmekte. Geçtiğimiz 
yıl asılsız ve anons esnasında 
kapanan çağrıların toplamı 
yüzde 68 iken bu sene yüzde 
64’e düştü. Bu konuda tüm 
ilkokullara ziyaret-
lerde bulunuyoruz. 
Çocuklara yaptığı-
mız 112 farkındalık 
tanıtımlarının daha 

aradıklarını söyleyen Ummak, “Ba-
zen vatandaşlar eczane sormak için 

arıyor. Bazen yeni aldığı telefo-
nunun sesini ve çalışıp çalışma-
dığını denemek için arıyorlar. 
Bizi arayıp banka numaralarını 
öğrenmek veya elektrik kesin-
tisi olduğunu belirtip yetkililere 

ulaşamadığı için 112’ye hemen 
ulaşıp, elektrik kesintisinin 

nedenini sormak için 
arayanlar oluyor. 
Bizi defalarca arayan 
kişiler hakkında, 
çağrı karşılayıcı ar-

VERİLİYOR
112 Acil Çağrı Merkezi Mü-

dürü Dr. Murat Ummak, “Geç-
tiğimiz yıla oranla asılsız ihbar 
oranımız düşmekte. Geçtiğimiz 
yıl asılsız ve anons esnasında 
kapanan çağrıların toplamı 
yüzde 68 iken bu sene yüzde 
64’e düştü. Bu konuda tüm 
ilkokullara ziyaret-
lerde bulunuyoruz. 
Çocuklara yaptığı-
mız 112 farkındalık 
tanıtımlarının daha 

zen vatandaşlar eczane sormak için 
arıyor. Bazen yeni aldığı telefo-

nunun sesini ve çalışıp çalışma-
dığını denemek için arıyorlar. 
Bizi arayıp banka numaralarını 
öğrenmek veya elektrik kesin-
tisi olduğunu belirtip yetkililere 

ulaşamadığı için 112’ye hemen 
ulaşıp, elektrik kesintisinin 

nedenini sormak için 
arayanlar oluyor. 
Bizi defalarca arayan 

10 OCAK’TA

RESEPSİYON

YAPILACAK

keyfi ne göre okulundaki seç- norm fazlası ilan edilen öğretmen-norm fazlası ilan edilen öğretmen-
lerin süreç sonuçlanıncaya kadar 

okullarında kalmaları sağlansın. 
Bu öğretmenlerin norm fazlası 
olmaları okul idarelerinin kendi 
kafalarına göre her yıl kanun ve 
yönetmeliklere aykırı belirledik-

leri seçmeli ders seçimlerinden 
kaynaklıdır” diye konuştu.

BU BİR SÜRGÜN
Yazının teslim edil-

mesinden sonra öğ-
retmenlere il tercihi 
için iki saatlik bir 

keyfi ne göre okulundaki seç-
meli dersleri belirleyen ve 
öğretmenlerin norm faz-
lası olmasına neden olan 
Buca’daki okul müdürleri 
hakkında suç duyurusun-
da bulunuyoruz. Buca’da 
ki ortaokullarda seçmeli 
ders belirleme işlemleri 
derhal araştırılsın 
ve seçmeli ders ile 
ilgili mevzuata 
uygun hareket 
etmeyen okul 
müdürleri 

keyfi ne göre okulundaki seç-
meli dersleri belirleyen ve 
öğretmenlerin norm faz-
lası olmasına neden olan 
Buca’daki okul müdürleri 
hakkında suç duyurusun-
da bulunuyoruz. Buca’da 
ki ortaokullarda seçmeli 
ders belirleme işlemleri 
derhal araştırılsın 
ve seçmeli ders ile 
ilgili mevzuata 
uygun hareket 
etmeyen okul 

norm fazlası ilan edilen öğretmen-
lerin süreç sonuçlanıncaya kadar 

okullarında kalmaları sağlansın. 
Bu öğretmenlerin norm fazlası 
olmaları okul idarelerinin kendi 
kafalarına göre her yıl kanun ve 
yönetmeliklere aykırı belirledik-

leri seçmeli ders seçimlerinden 
kaynaklıdır” diye konuştu.

BU BİR SÜRGÜN
Yazının teslim edil-

mesinden sonra öğ-
retmenlere il tercihi 

Savaş
Candemir

Murat
Ummak

Ömer 
Sami

Uğur
Yüksel

Mustafa
Karabulut



İMTİYAZ SAHİBİ

İZMİR’İN GAZETESİ

İZGAZETE

Özel haberler kaynak gösterilmeden kullanılamaz.

İz Gazete Basın Konseyi üyesidir. 
Basın Meslek İlkelerine uyar.

İz Gazete, İhlas Haber Ajansı (İHA) 
ve Anadolu Ajansı (AA) abonesidir.

Ege İz Gazete Basın Yayın Reklamcılık San. ve Tic. A.Ş 

Ümit Kartal
Genel Yayın Yönetmeni

Şermin Çolak
Haber Müdürü

Gizem Taban
Büşra Muratdağı

Özlem Çimen Durmaz

Nil Kahramanoğlu
H. Emre Tazegül 

Fuat Akar

Haber Merkezi
Av. Pınar Gürsoy Kılınç

Hukuk DanışmanıSelda Meşe
Ömer Dinç

Celal Birkan Yüksel

Sayfa Sekreterleri

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık A.Ş. Kısık 
Sanayi Metal İşleri 2. Cad. Kısıkköy/İzmir

Basım Yeri

Dağıtım: Turkuvaz Dağıtım A.Ş.

İMTİYAZ SAHİBİ

22 Aralık 2023 Cuma Yıl: 7 Sayı: 1318

Yönetim Yeri Adresi

Kurumsal e-posta: bilgi@izgazete.net

Akdeniz Caddesi Akdeniz İş Merkezi No: 5 Kat: 3 
Daire: 306 Konak/İzmir Tel: 0 232 483 05 85

Elektronik Tebligat Adresi (UETS)
25888-47693-79905

Günlük yerel süreli yayın - Fiyatı: 6 TL
(Pazar günleri ve dini bayramlarda çıkmaz)

İZMİR’İN GAZETESİ

İZGAZETE

Yağız Barut
S. Yazı İşleri Müdürü

Özgür Coşkun
Genel Koordinatör

İZMİR Büyükşehir Belediyesi’ne 
bağlı İZELMAN Anaokulları’nın 
15’inci şubesi Kiraz’da açıldı. Açılış 
töreninde konuşan Başkan Tunç So-
yer, yaklaşık 5 yıldır İzmir’de eğitim 
devrimi yapmaya çalıştıklarını belir-
terek, “İzmir’de yaşayan tüm çocuk-
larımız için hayatın her alanında ama 
en çok da eğitimde fırsat eşitliğini te-
minat altına aldık. Şimdi bu devrimi 
daha da ileriye taşımaya kararlıyız. 
Özel gereksinime ihtiyaç duyan ço-
cuklar için kooperatif okul modeliyle 
okul öncesi eğitim vereceğiz” dedi. 
2019’da 7 olan İZELMAN Anaokulu 
sayısı Kiraz Anaokulu’nun açılma-
sıyla birlikte 15’e çıktı. 2109 – 2023 
yılları arasında açılan anaokulları ise 
Dikili, Beydağ, Aliağa, Menderes, 
Torbalı oldu. Önümüzdeki dönemde 
ise Gaziemir, Özdere, Çandarlı, Tire, 
Bergama ve Bayındır’da yeni okullar 
hizmete girecek.

Anaokullarının
15. şubesi açıldı

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, altyapısı ve üstyapısı ile yenilenen Tarihi Kemeraltı’nda esnafı ziyaret İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, altyapısı ve üstyapısı ile yenilenen Tarihi Kemeraltı’nda esnafı ziyaret 
etti. Soyer, “Kemeraltı İzmir’in mücevheridir. Pırıl pırıl, cıvıl cıvıl bir Kemeraltı yaratacağız” dedi. Kemeraltı esnafı ve etti. Soyer, “Kemeraltı İzmir’in mücevheridir. Pırıl pırıl, cıvıl cıvıl bir Kemeraltı yaratacağız” dedi. Kemeraltı esnafı ve 

yurttaşlar, Soyer’le yaptıkları sohbetlerde hem yapılan çalışmaları övdü hem de Soyer’e ikinci dönemi için destek verdiİzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Tunç Soyer, UNESCO 
Dünya Mirası Geçici Listesi'ne 
giren Tarihi Kemeraltı Çarşı-
sı’nı korumak, yaşatmak ve 

gelecek kuşaklara aktarmak amacıyla 
yürütülen çalışmaları inceledi. Esnaf 
ve vatandaşlarla bir araya gelen ve 
sohbet eden Başkan Tunç Soyer, 770 
milyon liralık dev yatırımla yeni 
yüzyılına hazırlanan çarşıyı ‘İzmir’in 
mücevheri’ olarak nitelendirdi.

Tarihi çarşıda atık su, yağmur 
suyu altyapısı, aydınlatma ve gerilim 
hatları, yollar, teknolojik altyapı, 
güvenlik gibi birçok alanda baştan 
aşağı yenileme çalışmaları sürerken 
Başkan Soyer, esnafın talep ve öneri-
lerini dinledi. Başkan Soyer’e İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sek-
reteri Barış Karcı, Tarihi Kemeraltı 
Esnaf Derneği Başkanı Semih Girgin, 
Konak Mahallesi Muhtarı Tamer 
Yıldırım eşlik etti.

‘PIRIL PIRIL OLACAK’
Kemeraltı’nda çok köklü bir 

altyapı yatırımı yapmak için yola 
çıktıklarını söyleyen Başkan Tunç So-
yer, “Kemeraltı İzmir’in mücevheri, 
pırlantasıdır. Onu pırıl pırıl parlaya-
cağı günlere hazırlamaya çalışıyoruz. 
50-60 yıldır dokunulmamış altyapı 
işine başladık. Her bir sokağın altın-
da neredeyse yeraltı nehirleri inşa 
ediyoruz. Esnafın dükkânını artık 
yağmur basmayacak. İlk iki etabı 
bitti. Bugün son noktalarındayız. 
Hem muhtarımız hem Esnaf Derneği 
Başkanımız 
başından 
beri İzmir 
Büyükşehir 
Belediyesi’nin 
büyük destek-
çisi oldular. 
Kemeraltı 
esnafının yüzünü güldürecek ve 
bir daha sıkıntı yaşatmayacak bir 
altyapı yatırımını gerçekleştiriyoruz. 
Bundan sonra biraz da makyaja baş-
lıyoruz. Süsleyeceğiz, aydınlatacağız, 
pırıl pırıl, cıvıl cıvıl bir Kemeraltı 
yaratacağız. Yılbaşına yetiştirme 
telaşımız var. Bütün İzmir’i yılbaşını 
Kemeraltı’nda karşılamaya davet 
ediyoruz. Pişman olmayacaklar. 
Bambaşka bir Kemeraltı görecekler” 
dedi.

SOYER’E YOĞUN İLGİ
Başkan Soyer, ziyaret ettiği 

dükkânlarda esnafl a sohbet etti. 

Uzun yıllar 
Kemeraltı’nda 
benzer bir ça-
lışma görme-

diklerini dile 
getiren esnaf, 
memnuniye-

tini ifade etti. Ayrıca gezi sırasında 
Başkan Soyer’i gören İzmirliler de 
mutluluk duyduklarını aktardı.

MİDYE YEDİ, BİLET ALDI
Başkan Soyer, saha mesaisi 

esnasında bir esnafın ikram ettiği 
midyenin tadına baktı. Soyer, ayrıca 
Milli Piyango büfesinden de yeni 
yıl çekilişi için bilet aldı. İzmirliler 
Halkın Kasabı dükkânına giren ve 
alışveriş yapan Başkan Soyer’e olan 
desteklerini yüksek sesle dile getirdi.

Soyer, ziyaret kapsamında Keme-
raltı Zabıta Amirliği’ne de uğrayarak 

personelle selamlaştı. Taş döşeme 
çalışmasını yürüten ekiplerle görüşen 
Soyer, “Elinize emeğinize sağlık. İyi 
ki varsınız” dedi.

KİMSE CESARET EDEMEDİ
100 YILLIK BİR İŞ YAPTINIZ

Dükkanının önünde yürütülen ça-
lışmalardan övgüyle söz eden esnaf 
Hafzullah Daşdemir, Başkan Soyer’e 
teşekkür etti.

Esnaf Mehmet Acar, “Sizden çok 
memnunuz, inşallah bir daha sizi 
seçeriz” dedi. Kemeraltı esnafı Erhan 
Genyüz de “Sizi tekrar görmek isti-
yoruz. İthalini de yerlisini de istemi-
yoruz” diye konuştu.

Gaziler Derneği Menderes So-
rumlusu Mehmet Çopur, “Başkanım 
devam… Biz beraberiz. Mücadele 
edeceğiz” dedi.

Esnaf Mert Arslan, dükkanını 
ziyaret eden Başkan Soyer’i görünce 
mutluluk duyduğunu belirtti ve “Bu 
heyecanınız bize yeter. Hep böyle 
olun” diye konuştu.

Mehmet Akdemirci, “Yağmurları 
gördük, giderler güzel çalıştı, temiz 
oldu. Elinize sağlık” ifadelerini kul-
landı. Başkan Soyer, “Kemeraltı’na 
ne yapsak az. Daha iyilerini yapaca-
ğız” dedi.

Konak Mahallesi Muhtarı Tamer 
Yıldırım, ziyaretler sırasında ücretsiz 
internet hizmeti verilen noktaları 
Başkan Soyer’e gösterdi ve “Bize 
hiçbir zaman 
hayır deme-
diniz. Çok 
teşekkürler. 
Şu anda Ke-
meraltı esnafı 
ve ziyaretçile-

re ücretsiz kablosuz internet hizmeti 
veriliyor. Bu çarşımız için çok büyük 
bir kazanım” ifadelerini kullandı.

Düzenleme çalışmaları sırasında 
tarihi çarşıdaki durumu anlayışla 
karşıladıklarını belirten Hediye Tok, 
“İnanın bana gelen insanlara bile 
anlattım. Bir şeyler yapılırken önce 
yıkılacak sonra yapılacak. Elinize 
sağlık. Çok güzel oldu” dedi. Bunun 
üzerine Başkan Soyer, “Bana en 
güzel hediyeyi verdiniz” diyerek 
teşekkürlerini iletti.

Esnaf Mert Palabıyık, “Çalışma-
ların sonu hayırlı oldu. Burada her 
sene sıkıntı oluyordu. 40 senedir 
de yapılmamıştı” diyerek Başkan 
Soyer’e teşekkür etti.

Esnaf Osman Ünsal, “Ben küskün 
CHP’liyim. Partide değişim oldu. Ge-
nel merkez inşallah sizin kıymetinizi 
bilir. Sizi tebrik ediyorum. Sizi aday 
göstermeseler bile siz Kemeraltı’na 
heykeli dikilecek pozisyona geldiniz. 
İnşallah hakkınızı yemezler” dedi.

Cevrin Işıkadalı, “Gönlümüz 
sizinle. Sensiz olmaz İzmir. Gelmiş 
geçmiş en büyük başkansınız. Sizin 
için çalışmak istiyorum. Sayenizde 
rahat ettik” diye konuştu.

Esnaf Çetin Yıldız, “Takdire şa-
yan çalışmalarınız var. Siz oy kaygısı 
olmadan bu çarşıya girdiniz. Taşın 
altına elinizi soktunuz. Ekipleriniz 
gece gündüz çalıştılar. Teşekkür 
ediyoruz” ifadelerini kullandı.

Bazı esnafl ar da “Kimse cesaret 
edemedi, siz cesaret ettiniz. Bu 100 
yıllık bir iş. Bunun değeri daha sonra 
anlaşılacak” diyerek Başkan Soyer 
döneminde Kemeraltı’na verilen 
hizmetten dolayı memnuniyetlerini 
dile getirdi.

Başkan Soyer ise, “Sizin yüzünüz 
hep gülsün. 
Siz anlayış 
gösterdikçe biz 
daha fazlasını 
yapacağız” 
diye konuştu.

BUCA’NIN deprem ve risk 
haritasını İzmir Yüksek Teknoloji 
Enstitüsü iş birliğiyle çıkartarak, 
dirençli bir kent yaratmak için ça-
lışan Buca Belediye Başkanı Erhan 
Kılıç, sosyal medya platformu X’te 
(Twitter) yer bilimci Prof. Dr. Naci 
Görür’e çağrıda bulundu.

Görür’ü yakından takip ettikle-
rini ve söylediklerini hassasiyetle 
dikkate aldıklarını belirten Başkan 
Kılıç, “Bu doğrultuda Buca’mı-
zı depreme dayanıklı bir kent 
haline getirmek için hummalı 
bir çalışma gerçekleştiriyoruz. 
Dirençli bir kent yaratmak için 
yeni imar planları hazırlıyoruz. 
Olası bir depremin sonrası için 
Türkiye’nin en donanımlı arama 
kurtarma ekiplerinden biri olan 
BUCAKUT’u kurduk. Deprem 
öncesi için çizdiğimiz yol hari-
tasını sizinle paylaşmak ve bilgi 
birikiminizden faydalanmak için 
sizi misafi r etmeyi çok isteriz” 
ifadelerini kullandı.

Başkan Erhan Kılıç’a gönderi-
sinin ardından takipçilerinden de 

büyük destek geldi. Takipçiler, 
gösterdiği duyarlılıktan dolayı 
Erhan Kılıç’a teşekkür etti.

SİZLERİ SEVİYORUM
Başkan Kılıç’ın gönderisine ya-

nıt veren Prof. Dr. Naci Görür ise 
“Erhan mesajını aldım. İyi ki sizler 
varsınız. Böyle yurdumun her 
köşesinden baş gösterip deprem 
dirençli kentler yaratacağız deme-
niz bana şevk ve umut veriyor. 
Her konuda yardıma hazırım. 

Sizleri seviyorum” dedi.
Daha sonra, kendi sayfasın-

da gönderi paylaşan Prof. Dr. 
Görür, “Buca Belediye Başkanı 
Erhan Kılıç da ‘Deprem Dirençli 
Kentler’ kampanyasına katıldı. 
Buca’yı deprem dirençli yapmak 
için heyecanla çalışıyorlarmış. Bu 
yolda emirlerindeyiz” ifadelerine 
yer verdi. Yer Bilimci Naci Görür, 
depreme dirençli kentleri halkın 
talep etmesi gerektiğini katıldığı 
her platformda dile getiriyor.

Naci Hoca, Buca
için yardıma hazır
Yer bilimci Prof. Dr. Naci Görür, Buca Belediye Başkanı Erhan Kılıç’ın depremle ilgili Yer bilimci Prof. Dr. Naci Görür, Buca Belediye Başkanı Erhan Kılıç’ın depremle ilgili 

çağrısına yanıt verdi: “Deprem dirençli kentler için her konuda yardıma hazırım.”

‘Kemeraltı’na heykeli‘Kemeraltı’na heykeli
dikilecek hale geldiniz’dikilecek hale geldiniz’
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lışan Buca Belediye Başkanı Erhan 
Kılıç, sosyal medya platformu X’te 
(Twitter) yer bilimci Prof. Dr. Naci 
Görür’e çağrıda bulundu.

Görür’ü yakından takip ettikle-
rini ve söylediklerini hassasiyetle 
dikkate aldıklarını belirten Başkan 
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Tam da dünya 6. yok oluşa 
hızlandırılmış turla itiliyor 
derken her gün bir başka 

“yok artık!” nidasını savurur 
olduk. 

Güneşte anormal patlamalar 
oluyor elektrik, internet 
gidebilir, evnizde pilli radyo, 
ışık kaynağı bulundurun lafı 
dolaşırken hopp Hollywood, 
Netfl ix aracılığıyla devreye 
girdi.

Julia Roberts’ın ‘ne kadar da 
kötü yaşlanmış’ alt dedikodulu 
ve Türkçesi “Dünyayı Ardında 
Bırak” fi lmi akılları fena 
karıştırdı.

Mahsun Kırmızıgül klişesine 
boğulmuş fi lmi sen sevdin 
ben sevmedim derken yine 
çok büyük bir hızla, dünyada 
teknolojinin ağa babalarının 
kendilerine sığınak yaptıkları 
ve özellikle eski Twitter yeni 
X’deki hesaplarını bile kapatıp 
ortadan yok oldukları haberleri 
bomba gibi patladı.

Filmle bu sığınak 
haberlerinin bağlantısını 
izleyenler anladı.

★★★

Şimdi fi lmi anlattırmayın bu 
yazı bitmez.

Çoğunuzun izlediğini 
düşünüyorum zaten.

Kısaca o Friends izldeğimiz 
günlerimizi, sanal dünyada 
yozlaşmanın dibine 
vurulmamış, en uç teknolojinin 
ev telefonlarına mesaj bırakmak 
olduğu o minnoş zamanlarımızı 
daha çok özleyeceğiz.

Hatta özleye özleye sonunda 
hop, yok olup gideceğiz. Toptan 
hem de...

Bu savaş sanayisinin geldiği 
nokta, ülkeleri yönetenlerin 
‘bak benimki daha büyük’ diye 
her gün bir başka füzeyi dünya 
kamuoyuna sunmaları boşuna 
değil.

Yapay zekanın şaşırtıcı bir 
hızla hayatımıza dahil olması 
da.

★★★

Bizi de işte instagram senin 
tiktok benim, çocuk gibi 
eğliyorlar.

Elimizdeki telefonlarla 
camdan evlerde, tüm 
mahremiyetimiz gözler önünde 
oyuncaklarımızla oynuyoruz.

Aşkın, sevdanın, sadakatin, 
aile, arkadaşlık kavramlarının 
dibine dinamiti döşeyip 
patlattılar.

Havaya uçtuk, farkında 
değiliz.

İklimler değişti, garip doğa 
olayları, depremler, salgın 
hastalıklar...

Bir gün bir bakmışız bu 
dünyada bizi tek başımıza 
bırakıp bir başka gezegeni 
mesken tutmuşlar.

Kim mi onlar? Gökten inen 
elliler-Anunakiler!! Ne bileyim 
ben! Bana mı soruyorsunuz? 
Cevabı bilsem ben de şimdi 
valizi toplayan tarafta 
olurdum.

Sümerolog Muazzez İlmiye 
Çığ hocama sormak lazım bu 
konuyu.

Zira 109 yaşında hala pırıl 
pırıl bir dimağ ile yaşıyor 
olması kendisinin Sümer 
tabletlerinde çok önemli sırları 
öğrendiğini gösteriyor sanki.

Çok daha uzun yaşasın. 
Onun gibi bilim insanları bu 
dünyaya hele de şu dönemde 
çok lazım.

Anlatsın hocam... Çünkü 
belli ki geliyor gelmekte olan.

★★★

Kısa bir süre öncesine kadar 
safsata ve komplo teorisi olarak 
görüp yarım kulak dinlediğim 
her konu artık hiç de saçma 
gelmemeye başladı bana...

Fikrim değişti diyeceğim de 
zaten değişmeyen ne var ki bu 
ara!

Zaman değişti ayol zaman 
daha ne olsun?

Bir gün artık 24 saatten daha 
kısa.

Bilim insanları Dünya’nın 
yarım asırdır hiç olmadığı 
kadar hızlı döndüğünü açıkladı.

Fark atomik düzeyde biz 
fark edemiyoruz ama sonuçta 
hızlandı mı hızlandı.

Dünyanın 6. Kitlesel 
yok oluşu için hep beraber: 
Esselaaaaa..... 

★★★

Şu astrolog arkadaşlar da 
canımı az sıkmıyorlar.

2024 gelmesinmiş çünkü 
moral bozmamak için tam 
olarak söyleyemezlermiş ama 
gezegenlerin biri öbürüyle 
kafa kafaya gelecekmiş bu 
da çok büyük yer hareketleri 
demekmiş.  Ama biz yine de 
korkmayalımmış...

Sağ olun ya!
Zaten deprem kuşağının 

dikenleri üstünde her gece 
yatağa tedirgin giriyoruz, 
sizin bu sözde yumuşak 
açıklamalarınız hepimizi 
anksiyete sahibi yaptı.

★★★

Kısacası yeni bir yıla girerken 
kimsede ne tat kaldı ne tuz.

Her yılın bu zamanları ne 
olursa olsun içimizde bir umut 
bir neşe peydah olurdu. Artık o 
da kalmadı.

Çok bencilce biliyorum ama 
iyi ki diyorum dünyanın son 
masum ve keyifl i zamanlarını 
çocukluğumda, gençliğimde 
yaşamışım.

Şimdi gelinen, daha 
doğrusu hızla gidilen noktaya 
inanamıyorum.

Açlık ve susuzluk 
kapıdayken elindeki telefon son 
model olmuş ne fark eder.

Akşama terbiyeli modem 
çorbası mı pişireceksin?

Şarj kablosu mu 
kızartacaksın?

Suyu çıkmış sosyal 
platformları mı içeceksin?

Derdini X’le mi 
paşlaşacaksın?

Akşam Tiktok’a mı sarılıp 
uyuyacaksın?

★★★

Bize yapay zeka değil, biraz 
gerizekalı da olsa insanoğlu 
lazımdı insanoğlu.

Yaklaşan asıl tehlikeleri 
görmeyip birbirimize düşman 
kesildik.

Ez cümle kardeşim, hep 
beraber başımızı yedik.

Son yok oluşun son salakları 
olarak tarihe geçtik!

6. yok oluşun süzme 
salakları biziz

İzmir Seyyar Satıcılar Derneği üyeleri İzmir’de seyyar satıcılara yönelik 
düzenlemeler nedeniyle Başkan Soyer’e teşekkür etti ve yeni dönemde de 

kendisini İzBB Başkanlığı koltuğunda görmek istediklerini açıkladı

Sokak emekçisi
Başkan Soyer’e
tam destek verd�

Öncel 
Öziçer

oncelozi@gmail.com

İZMİR Büyükşehir Belediye 
Başkanı Tunç Soyer, İzmir Seyyar 
Satıcılar Derneği’nin düzenlediği 
programa katıldı. Dernek Başkanı 
Evren Laçin, seyyar satıcılara yönelik 
hayata geçirilen düzenlemelerden 
ötürü Başkan Tunç Soyer’e teşekkür 
etti. Laçin, “Başkanımızın kapısını 
istediğimiz her zaman çaldık. Sorun-
larımızı anlattık. Bizi dinlediği ve 
anladığı için teşekkür ediyoruz. Sivil 
toplum örgütleri olarak Tunç Başka-
nımızla yola devam etmek istiyoruz. 
Umarım başkanımızın adaylığı en 
kısa sürede açıklanır. Başladığımız 
projelerde yine başkanımızla çalışırız. 
Başkanımızın yanındayız, yanında 
olmaya devam edeceğiz. Bütün so-
kak emekçileri başkanımızla birlikte 
yürümeye kararlı” dedi.

FARKLI OLACAK
Soyer ise “Sokak satıcıları ile ilgili 

Türkiye Cumhuriyeti’nin mevzuatı 
çok sınırlayıcı ve kısıtlayıcı. Ve nere-
deyse hiç hakları yok. Bu sektörün 
insanı ötekileştirilmiş, itilmiş, hakla-
rından mahrum edilmiş, insan yerine 
konmamış, toplumun dışında kabul 
edilmiş insanlar. Biz giderek derinle-
şen bir yoksullukta, bu insanların hak-

ları ve hukuklarını koruyarak, on-
ların geçimlerini sağlayarak, 
aile ekonomisini ayakta 
tutmalarına imkan 
verecek şekilde 
zemin yaratarak, 
bunun üstesinden 
gelebileceğimizi 
düşündük. Kolay 
olmadı. Kolay ol-
muyor. Algıların 
değişmesi lazım. 
Önyargıların de-
ğişmesi lazım. Çok 
uzun yılların biri-
kimi nedeni ile kolay 
olmuyor ama biz el ele 
verdik. İzmir Büyükşehir Be-
lediyesi’nin ilgili birimleriyle çalıştık. 
Önemli bir eşiği aştık. Bir meşruiyet 
zemini yarattık, bundan sonrası farklı 
olacak” dedi.

KAZANMAK ZORUNDAYIZ
Yaklaşan yerel seçimlerin, kritik 

öneme sahip olduğunu vurgulayan 
Soyer, “Demokrasi için, barış için, 
Cumhuriyetin değerleri için sım-
sıkı sarılmak ve mücadele etmek 
mecburiyetindeyiz. Yerel seçimleri 
kazanmak mecburiyetindeyiz. Başka 

çaremiz yok. Kazanmak mecbu-
riyetindeyiz ama şunu da 

bilin ki hiçbir yer özel-
likle İzmir asla çan-

tada keklik değil. 
İzmir’in seçmeni 
ince eler sık do-
kur. Dolaysıyla 
İzmir’in gönlü-
nü kazanmak 
mecburiyetin-
deyiz.” diye 

konuştu.
Ege Geri Dö-

nüşüm Kooperatifi  
Başkanı Erhan Laçin 

de “4,5 yıllık bir süre-
ci geride bıraktık. Kolay 

olmadı. Bu süre içerisinde Tunç 
Başkanımız kimseye ödün vermeden 
yanımızda durdu. Bu 4,5 yıl içerisin-
de Tunç Başkanımız İzmir’deki 250 
bin sokak emekçisinin umudu oldu. 
Birçok proje hayata geçirdi. Bazı 
sokak emekçileri sosyal güvenceye 
kavuştu. İktidarın yapması gereken 
ama yapamadığı çalışmaları İzmir’de 
Tunç Başkanımız yaptı. İzmir’deki 
250 bin sokak emekçisi arkadaşımızla 
Tunç Başkanımızın yanındayız. İzmir 
sahipsiz değil” dedi.

Sandal: Bayraklı’yı 
yarınlara hazırlıyoruz

BAYRAKLI Belediye Başkanı 
Serdar Sandal, belediye çalış-
malarını yerinde incelemek, ilçe 
sakinlerinin talep ve önerilerini 
dinlemek için başlattığı mahal-
le ziyaretlerini sürdürüyor. Bu 
kapsamda Refi k Şevket İnce 
Mahallesi’ni gezen Başkan Sandal, 
Muhtar Ayhan Bahar ile birlikte 
sokaklarda incelemelerde bulun-
du. Vatandaşla bir araya gelen 
Sandal, talep ve önerileri dinledi. 
İlçe sakinlerinin bölgede süren 
doğalgaz kazılarından kaynaklı 
yaşadığı sıkıntıların ilgili fi rma 
tarafından kısa sürede giderileceği 

belirtildi. Yol ve kaldırım çalış-
malarının ilçe genelinde süreceği 
ifade edildi. Sandal, “Biz büyük 
bir aileyiz! Birlik ve dayanışma 
içinde Bayraklı’mızı en iyi şekilde 
yarınlara hazırlıyoruz” dedi.

TORBALI Belediyesi ilçeye yatırım 
kazandırmaya devam ediyor. Bugüne 
kadar onlarca projeyi hayata kazan-
dıran Torbalı Belediyesi, Erdemoğlu 
Holding (Merinos-Sasa)  işbirliğiyle 
Cumhuriyet Mahallesi’nde yer alan 
belediyeye ait arsaya spor kompleksi 
kazandırdı. İnşaatı oldukça hızlı bir 
sürede tamamlanan spor kompleksi 
kapılarını hizmete açıyor. Bugün saat 
15:00’da yapılacak olan törenle ilçe sa-
kinlerini ağırlayacak olan spor komp-
leksi bünyesinde kapalı spor salonu ve 
tenis kortu bulunduruyor.  Öte yandan 
spor kompleksinin peyzaj düzenleme-
sinin de tamamlandığı öğrenildi.

BAŞKAN TEKİN’DEN 
AÇILIŞA DAVET

Torbalı’ya oldukça donanımlı bir 
spor kompleksi kazandırdıklarını 
ifade eden Torbalı Belediye Başkanı 
Mithat Tekin, yaptığı açıklamada 
“Kamu ve özel sektör işbirliğinin 
en güzel örneklerini sergilediğimiz, 

hayırsever iş insanı İbrahim 
Erdemoğlu’nun katkılarıyla 
Torbalı’mıza Spor Kompleksi-
mizi kazandırmanın onurunu 
yaşıyoruz. İlçemizin en büyük 
eksiklerinden olan ve 6 ay 
içerisinde ilçemize kazandır-
dığımız Torbalı Belediye-
si-Merinos İbrahim 
Erdemoğlu Spor 
Kompleksinin 

açılışına siz saygıdeğer Torba-
lı Halkını davet ediyorum… 
Torbalı Belediyesi olarak her 
zaman spora ve sporcuya destek 
olmaya devam edeceğiz. Ayrıca 
spor kompleksimizi ilçemize 
kazandırılmasında emeği geçen 

başta değerli iş insanı İbrahim 
Erdemoğlu olmak üzere 
herkese teşekkür ederim” 
ifadelerini kullandı.

Bugüne kadar onlarca projeyi hayata kazandıran Torbalı Belediyesi, Erdemoğlu Holding iş 
birliğiyle Cumhuriyet Mahallesi’nde yer alan belediyeye ait arsaya spor kompleksi inşa etti

Torbalı’daki dev spor  
kompleksi açılıyor

hayırsever iş insanı İbrahim 
Erdemoğlu’nun katkılarıyla 
Torbalı’mıza Spor Kompleksi-
mizi kazandırmanın onurunu 
yaşıyoruz. İlçemizin en büyük 
eksiklerinden olan ve 6 ay 
içerisinde ilçemize kazandır-
dığımız Torbalı Belediye-
si-Merinos İbrahim 
dığımız Torbalı Belediye-
si-Merinos İbrahim 
dığımız Torbalı Belediye-

Erdemoğlu Spor 
Kompleksinin 

açılışına siz saygıdeğer 
lı Halkını davet ediyorum… 
Torbalı Belediyesi olarak her 
zaman spora ve sporcuya destek 
olmaya devam edeceğiz. Ayrıca 
spor kompleksimizi ilçemize 
kazandırılmasında emeği geçen 

başta değerli iş insanı İbrahim 
kazandırılmasında emeği geçen 

başta değerli iş insanı İbrahim 
kazandırılmasında emeği geçen 

Erdemoğlu olmak üzere 
herkese teşekkür ederim” 
ifadelerini kullandı.

hayırsever iş insanı İbrahim 
Erdemoğlu’nun katkılarıyla 
Torbalı’mıza Spor Kompleksi-
mizi kazandırmanın onurunu 
yaşıyoruz. İlçemizin en büyük 
eksiklerinden olan ve 6 ay 
içerisinde ilçemize kazandır-
dığımız Torbalı Belediye-
si-Merinos İbrahim 
dığımız Torbalı Belediye-
si-Merinos İbrahim 
dığımız Torbalı Belediye-

açılışına siz saygıdeğer 
lı Halkını davet ediyorum… 
Torbalı Belediyesi olarak her 
zaman spora ve sporcuya destek 
olmaya devam edeceğiz. Ayrıca 
spor kompleksimizi ilçemize 
kazandırılmasında emeği geçen 

başta değerli iş insanı İbrahim 
kazandırılmasında emeği geçen 

başta değerli iş insanı İbrahim 
kazandırılmasında emeği geçen 

Erdemoğlu olmak üzere 

ları ve hukuklarını koruyarak, on-
ların geçimlerini sağlayarak, 
aile ekonomisini ayakta 
tutmalarına imkan 

bunun üstesinden 

düşündük. Kolay 

ğişmesi lazım. Çok 
uzun yılların biri-
kimi nedeni ile kolay 
olmuyor ama biz el ele 
verdik. İzmir Büyükşehir Be-
olmuyor ama biz el ele 
verdik. İzmir Büyükşehir Be-
olmuyor ama biz el ele 

lediyesi’nin ilgili birimleriyle çalıştık. 
Önemli bir eşiği aştık. Bir meşruiyet 
lediyesi’nin ilgili birimleriyle çalıştık. 
Önemli bir eşiği aştık. Bir meşruiyet 
lediyesi’nin ilgili birimleriyle çalıştık. 

zemini yarattık, bundan sonrası farklı 

çaremiz yok. Kazanmak mecbu-
riyetindeyiz ama şunu da 

bilin ki hiçbir yer özel-
likle İzmir asla çan-

bilin ki hiçbir yer özel-
likle İzmir asla çan-

bilin ki hiçbir yer özel-

tada keklik değil. 
İzmir’in seçmeni 

tada keklik değil. 
İzmir’in seçmeni 

tada keklik değil. 

ince eler sık do-
kur. Dolaysıyla 
İzmir’in gönlü-
kur. Dolaysıyla 
İzmir’in gönlü-
kur. Dolaysıyla 

nü kazanmak 
mecburiyetin-
deyiz.” diye 

konuştu.
Ege Geri Dö-

nüşüm Kooperatifi  
Başkanı Erhan Laçin 

de “4,5 yıllık bir süre-
ci geride bıraktık. Kolay 

olmadı. Bu süre içerisinde Tunç 
Başkanımız kimseye ödün vermeden 
yanımızda durdu. Bu 4,5 yıl içerisin-

İzmir Seyyar Satıcılar Derneği Başkanı Evren Laçin, üzerinde Başkan Soyer’in 
fotoğrafı ile “Sayın Başkanımız; sokakların umudu, İzmir’in gururu 
Tunç Soyer, tüm emekçiler seninleyiz” yazılı teşekkür plaketi verdi. 

Osman
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Erhan
Laçin

Tunç
Soyer

Evren
Laçin

Mithat
Tekin

Serdar
Sandal
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Ege Üniversitesi, Teknofest’e hazırlanıyor

EGE Üniversitesi, 2024 yılın-
da Adana’da düzenlenecek olan 
Havacılık, Uzay ve Teknoloji 
Festivali TEKNOFEST’in hazır-
lıklarına başladığını duyurdu.  
Ege Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Necdet Budak, Üniversite 
üst yönetimi olarak, projeleriyle 
festivale katılmayı hedefleyen 
öğrencilere daima destek olduk-
larını söyledi. Prof. Dr. Budak, 
“Ülkemiz, havacılık ve savun-

ma alanlarına yönelik araştır-
ma geliştirmeye büyük önem 
veriyor. Bizler de gençlerimizin 
bu alanlara yönelik çalışmaları-
na tam destek sağlıyoruz. Hızla 
gelişen ve değişen dünyada 
teknolojiyi kullanabilen ve 
üretebilen gençlere ihtiyacımız 
var. TEKNOFEST, yeni neslin il-
gisini bu alanlara yönlendirme-
de önemli rol oynuyor. Bu eşsiz 
teknoloji festivalini ülkemize 

kazandıran Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan olmak 
üzere; TEKNOFEST Yönetim 
Kurulu ve Türkiye Teknoloji 
Takımı Vakfı Başkanı Selçuk 
Bayraktar’a, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığımıza ve emeği geçen-
lere şahsım ve kurumum adına 
teşekkür ediyor, başta üniversi-
temiz mensupları olmak üzere 
tüm teknoloji tutkunlarını Ada-
na’ya davet ediyorum” dedi.

2024’te Adana’da yapılacak Havacılık, Uzay ve Teknoloji Festivali’nin 
akademik paydaşlarından Ege Üniversitesi, şimdiden hazırlığa başladı

EGE Üniversitesinde (EÜ) hayata 
geçirilen, 60 yaş üstü bireylerin 
daha sağlıklı, üretken ve aktif olma-
ları için gönüllü öğreticilerin verdi-
ği derslerle devam eden “Ege 3. Yaş 
Üniversitesi”, Uluslararası Üçüncü 
Çağ Üniversiteleri Birliğine (IAU-
TA) üye olarak kabul edildi. Ulus-
lararası Üçüncü Çağ Üniversiteleri 
Birliği’nin Şili’de gerçekleştirdiği 
yönetim kurulu toplantısında birli-
ğe tam üye olarak seçilen EÜ 3. Yaş 
Üniversitesi, birliğe kabul edilen ilk 
Türk “3. Yaş Üniversitesi” oldu. Ege 
Üniversitesi olarak topluma hizmet 
ve sosyal sorumluluk alanlarında 
önemli projelere öncülük ettiklerini 
ifade eden Prof. Dr. Necdet Budak, 
“Topluma hizmet misyonumuz 
doğrultusunda 60 yaş üzeri bireyle-
re lisans eğitimi hedefleyen sosyal 
sorumluluk projemiz ‘Ege 3. Yaş 
Üniversitesi’,  Uluslararası Üçüncü 
Çağ Üniversiteleri Birliğine tam 
üye olarak kabul edildi. Üyelik ile 
‘3. Yaş Üniversitemiz’, birliğe kabul 
edilen ilk Türk ‘3. Yaş Üniversitesi’ 
oldu. Önemli başarıda emeği geçen 
mensuplarımızı tebrik ediyor, başa-
rılarının devamını diliyorum” dedi.

ÖZDILEK Ev Tekstili Snowflake 
Çift Kişilik Nevresim Takımı, yeni 
yıla göz kırpıyor. Mavinin sakin-
liğini ve yeni yılın ruhunu taşıyan 
desenlerle tasarlanan nevresim ta-
kımı, yeni yıl ışıltısını yatak odala-
rına yansıtıyor. Özdilek Ev Tekstili 
Snowflake Çift Kişilik Nevresim 
Takımı, kalitesi ve kış mevsiminin 
içimize ısıtan tasarımıyla yaşam 
alanlarında fark yaratmaya devam 
ediyor. Yeni yıl ruhunu hissettiren 
temalarla yaşam alanlarında fark 
katmak isteyenlerin tercihi olacak 
Özdilek Ev Tekstili Snowflake Çift 
Kişilik Nevresim Takımı, nefes alan 
kumaş yapısı ve yumuşak dokusu 
sayesinde sağlıklı ve rahat bir uyku 
deneyimi sunuyor. Özdilek Ev 
Tekstili, nevresimden yatak örtü-
süne, battaniyeden havluya kadar 
uzanan geniş ürün yelpazesiyle 
evlere renk katmaya devam edecek.

IZMIR’IN Bayındır ilçesinde 
su kuyusuna düşen köpek, itfaiye 
ekiplerince kurtarıldı. Izmir Bü-
yükşehir Belediyesi Itfaiye Dairesi 
Başkanlığı Güney Bölge Birinci 
Posta Amirliği ekipleri, Yakapınar 
mevkisindeki su kuyusuna bir 
köpeğin düştüğü ihbarı üzerine ça-
lışma başlattı. Ekipler, kuyu derin-
liğini belirlemek için lazer metreyle 
ölçüm yaptı. Kuyunun 42 metre 
olduğu tespit edildi. Oksijen tüpü 
ve iple kuyuya inen itfaiye perso-
neli, yaklaşık 3 saat süren çalışma 
sonunda “Pamuk” isimli köpeği 
kuyudan çıkardı. Bir ay kadar önce 
kaybolan köpeğine kavuşan Ali 
Çağlar duygulanarak ağladı. n AA

Ege Üniversitesi
IAUTA üyesi oldu

Özdilek ev tekstili 
ile ışıl ışıl yeni yıl

Kuyuya düşen 
köpek kurtarıldı

NecdetNecdet
BudakBudak

Eşinden devraldı
17 yıldır işletiyor
Bergama’da eşinden devraldığı köy kahvesini 17 yıldır işleten Zühre Tetik, işine olan tutkusuyla 
dikkati çekiyor. İlçe merkezine 6 kilometre uzaklıkta yer alan ve tarım ve hayvancılıkla geçinen 

kırsal Yalnızev Mahallesi’nde bulunan köy kahvesine gelenleri 53 yaşındaki Zühre Tetik karşılıyor

ÜÇ çocuk, altı torun sahibi 
Tetik, kırsalda “erkek işi” olarak 
görülen kahveciliği başarıyla 
yapıyor. Tarımla uğraşmayı da 
sürdüren Zühre Tetik, gün doğu-
muyla uyanarak tarlasıyla ilgileni-
yor, öğlene doğru kahvehanesini 
açıyor. Temizliğin ardından kah-
vehanesinin sobasını ve ocağını 
yakan Tetik, çayını demleyerek 
müşterileri ağırlamaya başlıyor. 
Köyde erkeklerin yanı sıra ka-
dınların da ilgi gösterdiği Zühre 
Hanım’ın kahvehanesi, müşterile-
rine bir aile ortamı sunuyor. Zühre 
Tetik, AA muhabirine, 17 yıl önce 
eşinin “Sen daha iyi yapıyorsun” 
diyerek kahvehane işletmeciliğini 
kendisine bıraktığını söyledi. Eşi 
ve çocuklarının, “Yoruluyorsun, 
artık bırak” demesine rağmen 
kahvehanesini çok sevdiğini, bu-
rada çalışmanın kendisine yorucu 
gelmediğini ifade eden Tetik, gücü 
yettiği kadar işine devam etmek 
istediğini belirtti. Sohbet etmeyi 
sevdiğini dile getiren Tetik, “Hem 
tarlada çalışmayı hem kahveye 
bakmayı seviyorum. Evde oturdu-
ğum zaman aklım burada kalıyor. 
Kahveyi açayım diyorum” dedi.

DESTEK OLUYORLAR
Bir kadın olarak kahvehane 

işletmenin bir zorluğunu yaşama-
dığını, müşterilerinin kendisine 
destek olduğunu anlatan Tetik, 
şunları kaydetti: “Bazen oyun 
oynanırken bir kişi bulamıyorlar. 
Bana sesleniyorlar. ‘Bize arkadaş 
ol, biz sana gösteririz.’ diyorlar. 
Ben de yanlarına oturuyorum. On-
lara baka baka oyunlarına alıştım. 
Dışarıdan gelenler de oluyor. Ilk 
önce ‘Kahveyi kim çalıştırıyor?’ 
diye bakıyorlar. Yanlarına gidince 
‘ne istemiştiniz?’ diye soruyorum. 
Benim baktığımı bilmiyorlar. 
Şaşırıyorlar. Öyle para için değil 
insanlara hizmet etmeyi severim.” 
Kahvesine gelen ve parası olmadı-
ğı için çay içmeyen insanları fark 
ettiğini anlatan Tetik, “Ona çay 

götürüyorum. ‘Ben çay söyleme-
dim.’ diyor. ‘Olsun bu da benden’ 
diyorum, her şey para değil.” dedi. 
Zühre Tetik, bazı komşularının 
kahvesine gelen kocalarıyla ilgili 
kendisine sorular sorduğunu da 
belirterek, “’Görmedim, bilmiyo-
rum.’ diyorum. Ben müşterilerimi 

hiç söylemiyorum. Kahvede olan 
kahvede kalır.” diye konuştu. Iş-
lettiği kahvehanenin bir süre önce 
ihalesinin yenilendiğini, başka 
girişimcilerin de ihaleye girdiğini 
dile getiren Tetik, aldığı borçla 
fiyat teklifi yaptığını, ihaleyi ka-
zanınca gözyaşlarını tutamadığını 

da anlattı. Mahalle sakinlerinden 
Olcay Timur da Zühre Tetik’ten 
çok memnun olduklarını söyledi. 
Tetik’i bir kahvehaneci olarak gör-
mediklerini dile getiren Timur, “O, 
bu köyün, gençlerin, yaşlıların bir 
annesi gibi. Sadece önümüze çay 
getirip para alan biri değil. Borç 
isterim, çekinmeden borç verir. 
Önemli olan insanlara kendisini 
sevdirmesi, on numara bir insan 
olması. Burada 3 kişi oturuyoruz. 
Okey oynamaya dördüncü lazım. 
‘Anne, bize dördüncülük yapar 
mısın?’ diyoruz. O zaman bizimle 
oyun da oynuyor. Köy yerlerinde 
bu pek hoş karşılanacak bir durum 
değil ama o bizim annemiz olduğu 
için hiç kimse bunu yadırgamı-
yor.” ifadelerini kullandı. n AA

Zühre Zühre 
TetikTetik

ÇYDD’de yılbaşı kermesi heyecanı
ÇAĞDAŞ Yaşamı Destekleme Der-

neği Izmir Iktisadi Işletmesi kerme-
siyle eğitim projeleri ile aşırı ve hızlı 
tüketimin doğamızda yarattığı yıkım 
konusundaki farkındalık çalışma-
larına destek olunabilecek Çağdaş 
Yaşamı Destekleme Derneği (ÇYDD) 
Izmir Iktisadi Işletmesi, 21-22 Aralık 
2023 tarihlerinde Izmir’in Alsancak 
semtinde Kıbrıs Şehitleri Caddesi 
1471 sokak, No:3’de yer alan 2. El 
Giysi Mağazası önünde, saat 12.00-
17.00 arasında “Yeni yıla merhaba!” 
diyerek Give More Cafe’de Yılbaşı 
Kermesi gerçekleştirecek. ÇYDD Iz-
mir Iktisadi Işletme Yönetim Kurulu 
adına konuşan Gönül Kaya, yakın-
da Cumhuriyetimizin 2. yüzyılının 
ilk yeni yılının kutlanacağına, 2024 
yılının coşkuyla, umutla karşılanaca-
ğına dikkat çekerek şunları söyledi: 
“Yeni yılda dünyamıza ve ülkemize 

adaletin, eşitliğin, barışın gelmesi 
elbette öncelikli dileklerimiz olacak. 
Çağdaşlaşma yolculuğumuz sürecin-
de her etkinliğimizde olduğu gibi; 
derneğimizin eğitim projelerini des-
teklemek amacıyla düzenlediğimiz 
kermeste, gönüllülerimizin özenle, 
şevkle hazırladıkları her türlü ürün 
dostlarımızı bekliyor olacak. Ker-
mesimiz, 2. El Giysi Mağazamızın 
bulunduğu sokakta 2 gün boyunca 
devam edecektir. Alacağınız 2. el 
giysilerle de çocuk ve gençlerimizin 
yararlanacağı eğitim projelerine des-
tek olabilecek, aynı zamanda da aşırı 
ve hızlı tüketimin doğamızda yarat-
tığı yıkım konusundaki farkındalık 
çalışmalarımıza destek olacaksınız. 
Birlikteliğimizin, dayanışmamızın 
yaratacağı büyük coşkuyla yeni yılı 
sizle karşılamanın heyecanı içinde 
dostları bekliyoruz.” n Duygu Kaya

Sohbet etmeyi sevdiğini 
dile getiren Tetik, “Hem 

tarlada çalışmayı hem 
kahveyi seviyorum. Evde 
oturduğum zaman aklım 
burada kalıyor. Kahveyi 
açayım diyorum” dedi.
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Yerel seçim için aday 
adayları sayısında rekor 
Urla’da: Belediye başkanı 

olmak için başvuran kişi sayısı 
47. Adaylık için başvuranlarla 
ilgili çeşitli yorumlar var; 
CHP’deki değişim ile iç 
yapının demokratikleşmesi, 
yönetimin yeni olması 
nedeniyle parti teşkilatında 
aday olanların merkezce 
tam olarak tanınmama 
olasılığı.  Aday adaylarının da 
doğal olarak başvurularıyla 
ilgili kendi gerekçeleri var. 
Bilgiliyim, deneyimliyim, 
halk beni seviyor, ben bu işi 
yaparım, bu kez ben de şansımı 
deneyeceğim gibi… Örnekler 
çoğaltılabilir. 

Neden başka ilçelerde sadece 
birkaç özgüvenli aday varken, 
Urla’daki sayı 47?

Urlalının yerel yönetime 
ilgisi kimseyi şaşırtmasın! 
Urla tarihi boyunca kimliğini 
belediye başkanları sayesinde 
korudu. Türkiye’de kentine 
hizmet etmiş belediye 
başkanlarının sayısı çok 
azdır; Vedat Dalokay, Ahmet 
İsvan, Ali Dinçer, Yılmaz 
Büyükerşen gibi efsanelerin 
ortak bir özelliği vardır. Bu 
başkanlar, kenti halka hizmet 
etmek için biçimlendirirken 
kendi çıkarı için çalışmayan 
yöneticilerdir. Büyükşehir 
belediye başkanlarının yanı 
sıra efsane ilçe başkanları da 
var. Bunlardan birisi de Bülent 
Baratalı’dır. 

Bülent Baratalı, 1977’de 
seçildiği belediye başkanlığı 
görevini 4 dönem toplam 22 yıl 
yaptı. Bugün Urla sokaklarında 
özgürce ve gururla dolaşıyor 
ve halkın sevgi mesajını 
alıyorsa, burada birkaç önemli 
neden var: Birincisi, belediye 
başkanlığında desteklediği 
projelerden hiçbir zaman 
maddi çıkar sağlamadı, 
ikincisi Urla’nın Yeşil Urla 
olarak anılmasına neden 
olan yapılaşmayı iki kat ile 
sınırlı tuttu. Bugün bile bu 
kabullenilmiş kararı herkes 
yerleşik karar olarak kabul 
ediyor. Üçüncüsü ise, Urla’nın 
aydın insanlarını yeni yerleşim 
alanları açarak Türkiye’nin 
aydınlarıyla birleştirdi. Bu 
kitleleri bir araya getirerek 
Urla’ya sinerji kazandırdı.

Ancak, Türkiye’nin en 

büyük ilçelerinden birisi olan 
Urla, 704 kilometrekarelik (70 
bin 400 hektar) alanı ile cazibe 
merkezi halinde. Urla değişik 
alanlara yayılmış 37 mahalleden 
oluşuyor. Bunların 17’si 
eskiden köy statüsünde idi, 
şimdi mahalle oldu. Urla’nın 
tarım alanı yaklaşık 8 bin 600 
hektar.  Urla sakin bir ilçe iken, 
İstanbul’da yaşayanların bir 
kısmının Marmara Depremi 
17 Ağustos 1999’dan sonra 
başlayan güvenli yerleşim yeri 
arayışı ile hızlı bir nüfus artışına 
girdi. Görece varlıklı kesimin 
Urla’ya “göçü” Kovid-19 
salgınında temiz hava arayışı ile 
hız kazandı. İzmir Depremi’nde 
ise (30 Ekim 2020) bu göçe 
İzmirliler de eklendi. 

Gelenlerin bir kısmı, 
yaşamını Urla’da da aynen 
yaşamak isteyince, komşu 
tarladaki koyun yetiştiricileri, 
koku yapıyor, kapatılsın diye 
İlçe Tarıma şikâyet edildi. Bazı 
konut siteleri yaz aylarında 
ağustos böceklerinin ötüşü 
rahatsız ediyor diye sitenin tüm 
ağaçlarına zehirli ilaç sıktırdı. 
Urlalılar, “farklı” yaşam 
özlemcilerinin sosyal yaşama 
olumsuz yansımasını önlemeye 
çabalıyor. 

Urlalının mevcut aydın 
yapısı CHP’ye aday adaylık 
başvurusunu hızlandırdı. 
Aday adaylarının önemli kısmı 
çarşıda, pazarda, tarlada, küçük 
sanayide dolaşıyor, kendini 
tanıtmaya çalışıyor, sorunları 
dinliyor. Bir kısmı projelerini 
sosyal medyada her gün 
paylaşırken, bir kısmı da sokak 
ilanları vermeye başladı. 

Peki bu girişimleri partinin 
ilçe başkanlığı yönlendirebilir 
mi? Tabii ki evet. Hemen iki 
öneri yapayım: 

Birincisi, aday adaylarının 
başvuru dosyasını tek tek 
alıp, sosyal medyada başarı 
dilekleriyle paylaşan CHP Urla 
İlçe Başkanlığı bu kişileri bir 
kahvaltıda bir araya getirebilir. 
Birbirleri ile kaynaşmasını 
sağlayarak, kim seçilirse seçilsin 
onunla birlikte olacaklarının 
sözünü el ele tutuşarak teyit 
edebilirler. 

İkinci olarak da projelerini 
paylaşan veya olup da 
paylaşmayan aday adaylarını 
İlçeye davet edip, toplu olarak 
proje havuzu oluşturabilirler. 
Bu projeler listesi “yeni 
başkana” bir rapor olarak 
verilebilir. Bunun için 
gençlerden katkı alınabilir. 

Bu çalışma sadece Urla’da 
değil tüm ilçelerde yapılabilir. 
Mademki, bir heyecan var, o 
halde görev başına…

Urla’da aday rekoru…         

İzBB Başkanlığına Aday Adaylığını açıkladığı günden beri kentin dört bir 
yanında seçim çalışmalarını aralıksız devam ettiren İzmir Büyükşehir 

Belediye Başkan Aday Adayı Olgun Atila, çalışmalarını Çeşme’de sürdürdü

DEĞİŞİMİN IŞIĞI 
İzmir’de yanacak

İskender
Odabaşoğlu

Urla’da aday rekoru…         

İskender
Odabaşoğlu

iodasoglu@yahoo.com

İZMİR Büyükşehir Belediye Baş-
kan Aday Adayı Olgun Atila’yı, 
CHP Çeşme İlçe Başkanı Sait Kava-
soğullar, Çeşme Belediye Başkanı 
Ekrem Oran, CHP Kadın ve Gençlik 
Kolları üyeleri, Meclis üyeleri ve 
aday adayları, muhtarlar ve partililer 
karşıladı. İlçe Başkanlığı’nda 
bulunan partililere ve 
Çeşmelilere konuşan 
Atila, ’Çıktığımız bu 
yolda, kardeşlik 
içerisinde, hiçbir 
ayrım yapmadan, 
el ele olma sözü 
veriyoruz. Büyük 
İzmir fotoğrafını 
30 ilçemiz ile bir-
likte ortaya koyarak 
önümüzdeki yerel 
seçimlerde en yüksek 
oyla 30 ilçemizi de kaza-
nacağız. Kendi kalemiz olan 
İzmir’imizde en güçlü oyla seçmemiz 
lazım.’ diyerek Cumhuriyet Halk 
Partisi’ndeki değişimin ve İzmir’den 
yükselen ışığın tüm atmosferi aydın-
latması gerektiğini ifade etti.

2024 seçimlerinin 2019 seçimlerine 
göre daha zor bir seçim olacağına de-
ğinen Atila, ’Şimdi güçlü adaylarla, 
adayda iş birliği yaparak bu dezavan-
tajlı durumu partimiz adına avantajlı 
duruma çevirmek bizim elimizde. 
Hep zor şartlarda maksimum fayda 
sağlamaya çalıştık.’ diye konuştu.

‘Sizleri daha önce Bornova Beledi-

ye Başkanlığından 
da çok iyi tanıyoruz. 
Yaptığınız hizmet-
leri iyi biliyoruz. Bu 

çıktığınız yolda size 
başarılar diliyoruz. 

Bütün güçlükleri aşaca-
ğınızı, her şeyin üstünden 

geleceğinize olan inancımız tam-
dır. Çeşme İlçe Örgütü olarak yolu-
nuz açık olsun diyoruz.’ sözleri ile 
kendisi ve örgüt adına Olgun Atila’ya 
başkanlık yolunda desteklerini sunan 
CHP İlçe Başkanı Sait Kavasoğullar, 
Atila’nın 30 ilçeye de eşit hizmet 
politikasının kendilerini çok mutlu 
ettiğini de sözlerine ekledi.

ORAN’DAN DESTEK
Çeşme Belediye Başkanı Ekrem 

Oran ise; ‘Adaylığınızı hem kutluyo-
ruz hem de başarılar diliyoruz. Ben 
daha önce belediye meclis ve ilçe baş-

kanlığı yapmış bir kardeşiniz olarak, 
belediye başkanlığınız döneminde 
her zaman ulaşılabilir ve partili bir 
belediye başkanının partililere baktığı 
şekilde çalıştığınız için, ayrıca Bor-
nova’ya çok ciddi hizmetler ettiğiniz 
için teşekkür ediyorum. Adaylığınızla 
da kazanacağınız İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı’nın rahmetli 
Piriştina’dan beri inmediği altı oklu 
bayrağını, gönderde tutacak ve çok 
daha ileriye taşıyacağınızı düşünüyo-
rum. Çeşme’mize hoş geldiniz, şeref-
ler verdiniz. Çıktığınız bu kutlu yolda 
başarılar diliyorum.’ sözleri ile Olgun 
Atila’ya adaylık yolunda başarılar di-
ledi. Programının devamında Çeşme 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası’nı ziyaret 
eden İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kan Aday Adayı Olgun Atila, Çeşme 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı 
Osman Köfüncü tarafından karşılandı. 
■ Özlem Çimen Durmaz

Anayasa Mahkemesi’nden 
CAN ATALAY KARARI

ANAYASA Mahkemesi Genel 
Kurulu, Gezi davası kapsamında 
“hükümeti devirmeye teşebbüs” 
iddiasıyla 18 yıl hapis cezasına 
çaptırılan TİP Hatay Milletve-
kili Can Atalay hakkında daha 
önce verdiği hak ihlali kararının 
uygulanmaması nedeniyle ikinci 
kez hak ihlali kararı verdi. Genel 
Kurul; daha önce verilen ihlal 
kararına uyulmaması nedeniyle 
Can Atalay’ın Anayasa’nın 67. 
maddesinde güvence altına alı-
nan “seçilme ve siyasi faaliyette 
bulunma hakkı” ile 19. maddesi 
ile güvence altına alınan “kişi 

hürriyeti ve güvenliği hakkının” 
ihlal edildiğine karar verdi. Ka-
rarın, üç karşı oy ve oy çokluğu 
ile alındığı öğrenildi. Bu kararın 
uygulanmaması nedeniyle Can 
Atalay’ın avukatları, AYM’ye 
yeniden bireysel başvuruda 
bulundu. AYM Birinci Bölüm, 
13 Aralık’ta görüştüğü başvuru-
nun Genel Kurul’a sevkine karar 
verdi. DW’den Alican Uludağ’ın 
aktardığına göre, Karar uygulan-
ması için Yargıtay’a değil İstan-
bul 13. Ağır Ceza Mahkemesi’ne 
gönderildi. Can Atalay’a 100 bin 
TL tazminat ödenecek.

Anayasa Mahkemesi (AYM), cezaevinde tutulan TİP Milletvekili 
Can Atalay için bir kez daha hak ihlali kararı verdi. Alınan 

karara göre, Can Atalay’a 100 bin TL tazminat ödenecek

ŞEN “37 mahallemizde, küçüklü 
büyüklü 4 bin sokak bulunmaktadır. 
Urlamızda 16 çöp komyonu ve 100 
civarında personel kışın günde 110-130 
ton, yazın  150 ton çöp topluyor.  Bu  
16 komyon, 21 bölgedeki 8700 kontey-
nırdan çöp toplayarak hizmet veriyor. 
Düşünün ki yazın insan yoğunluğu-
nun artmasıyla toplamak zorlaşıyor. 
Araç ve ekip desteğinin yanı sıra 
Urla’ya kesin çözümun ise “ayrı birim 
olarak kadın ve erkeklerden oluşan 
en az 3 ekibin her gün bir mahalleyi 
temizlemesiyle kirlilik ortadan kalka-
caktır. Mahalle, bulvar, cadde ve sokak 
aralarına girerek temizlemek, hatta 
yıkamak. Bu yıkama ardından ise, 
kaldırım ağaç dipleri, kaldırım ve park 
kenarlarını Urla’ya yakışan çiçeklerle 
bezemek. Yani Urla’yı pırıl pırıl yap-
mak” diye konuştu.

EKİPLER AYRI OLACAK
Urla Belediye Başkanı Aday adayı 

Seyfettin Şen “Urla bahar aylarının 
başlangıcıyla hemşehrilerimiz bahçe 
düzenlemesi, ağaç budanması ve küçük 
miktarda ev tadilatı yapmakta ve atık-
larını belediye kaldırsın arzusundalar. 
Bu bir dönem iş yükü de getirmekte. 

Belediye Başkanı olduğunda Seyfettin 
Şen  kesin çözümün ayrı ve özel birim-
ler aracılığıyla yapılması  gerektiğini” 
söyledi. “Çünkü o atıkların taşınması 
ve dökülmesi ayrı bölge ve hassasiyet 
gerektirir. Ama sokağa atılan bu moloz 
ve dallar görüntü kirliliğinin kendisi. 
Ayrı bir kamyon veya kamyonetlerden 
oluşan ekibin belli saatler ve birimlerce 
yapılması için ayrı bir ekip getirmeyi 
düşündüklerini” belirtti.  Urla Bele-
diye Başkan aday adayı Seyfettin Şen 

“Urla’da çöp ayrıştırma kültürünü 
yerleştirmek ve yaygınlaştırmak ge-
rekir” diye konuştu. Şen “Bu hem bir 
çağdaşlaşma gereği hem de dönüşebi-
lir bir kültürle dogaya ve dünyamıza 
saygıdır. Bu Arupa’nın birçok yerinde 
uygulanıyor. Aynı zamanda iş gücü 
israfı da önlenmiş oluyor. Urlalılar 
çağdaş insanlardır. Yeter ki yapaca-
ğımız bilinçlendirme kampanyası ve 
desteklerle bu seviyeye elbirliğiyle ge-
tirilsin” diye konuştu. ■ Duygu Kaya

Urla’da son yıllarda çöp sorunu oluşmaya başladığını söyleyen Urla Belediye Başkan Aday Adayı 
Seyfettin Şen “Urlamızın çöp sorununu göreve geldiğimiz ilk üç ay içerisinde sondandıracağız” dedi

Temizlik Mangalarıyla
Urla tertemiz olacak

Olgun
Atila

Esnaf teşkilatı olarak kendile-
rini ilk ziyaret eden ismin Olgun 

Atila olmasının haklı gururunu ve 
mutluluğunu yaşadıklarını dile 

getirerek sözlerine başlayan Çeş-
me Esnaf ve Sanatkârlar odası 

Başkanı Osman Köfüncü; 
Olgun Atila’ya adaylık 

yolunda başarılar 
diledi.

İLK
ZİYARET

Seyfettin
Şen
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1. Lig’in 16. haftasında Gözte-
pe, konuk ettiği Eyüpspor’u 5-1 
mağlup etti. Müsabakanın ardın-
dan düzenlenen basın toplan-
tısında açıklamalarda bulunan 
Göztepe Teknik Direktörü Stani-
mir Stoilov, “Bu maç gerçekten 
Türk futbolu adına çok değerli 
bir maç oldu. Çünkü 1. Lig’de 
olsa da yüksek kalitede olan ve 
güzel futbol oynamak isteyen 2 
takım, taraftarlara ve Türkiye’ye 
çok çok güzel bir futbol izletti. 

İYİ FUTBOL İZLETTİK
Futbolun gelişimi adına 

güzel bir geceydi. Mücadele, 
dinamizm ve agresiflikle bugün 
galip gelmeyi başardık. Oyuncu-
larım bu maça mantalite olarak 
hazırdı. Maça çok iyi bir şekilde 
başladık ve maçın genelinde çok 
iyiydik. Fakat özellikle ilk 
yarının son 20 dakika-
sında zorluklar yaşadık 
ama öncesinde 4-5 gol 
atmamız gerekiyordu. 
Fırsatları değerlendire-
medik. İkinci yarıda ise 
istediğimiz ritmi ve 
dinamizmi tekrar 
yakaladık. Gol-
ler bulduk ve 
maçı kazan-
mayı bildik. 
Eyüpspor’a 
karşı bü-

yük bir mücadele gösterdik ve 
kazandık. Bugün sahada en 
önemli şey oyuncularımızın her 
şeyini vermesiydi. Bu durumu 
aynı şekilde devam ettirmeli-
yiz çünkü sahada her şeyimizi 
verdiğimiz zaman bizi destek-
leyen taraftarlarımız çok mutlu 
oluyor. Kaybettiğimiz günlerde 
bile sahaya her şeyimizi yansıttı-
ğımızda arkamızda olurlar. Çok 
sıkı çalışmaya devam etmemiz 
gerekiyor. Oyuncularımız şu 
ana kadar onlardan istediğimiz 
şeyleri uyguluyor. Futbol man-
talitemizi sağlamlaştırmak adına 
disiplinli bir şekilde çalışmaya 
devam edersek her maçı kaza-
nabiliriz. Son olarak bugün bize 
muhteşem bir destek gösteren 
taraftarlarımıza teşekkür etmek 
istiyorum. Bize güçlerini hisset-

tirdiler ve bu destekle birlikte 
yüzde 100’ün üstünde mü-
cadele ettik. Oyuncularım 
ve kendim adına teşekkür 
ediyorum. Her maçta bu 
büyük mücadeleyi verece-

ğimize söz veriyorum. 
Bu şekilde devam 

edip taraftarları-
mızla birlikte 

hedefimize 
varıp, Süper 
Lig’e çıkaca-
ğız” dedi.

n İHA

GÖZ-GÖZ PARLIYOR

Göztepe Teknik Direktörü Stanimir Stoilov, Eyüp galibiyetinin 
ardından yaptığı açıklamada, “Eyüpspor iyi bir takım. İyi bir 

hocaları ve oyuncuları var. Birinci Lig’de ilk sırada olmalarının 
şans eseri olmadığını görüyoruz ama oyuncularım sahaya 

çok büyük bir karakter koydu. Biz Süper Lig’e çıkacağız” dedi

Stanimir Stanimir 
StoilovStoilov

GÖZTEPE’DE Tuzlaspor maçıyla takımın başına geçen 
teknik direktör Stanimir Stoilov’un galibiyet serisi devam 
ediyor. Bulgar teknik adam, ilk maçında Tuzlaspor’u 2-0 
ve Giresunspor’u 3-0 mağlup etti. Deplasmanda Genç-
lerbirliği’ni de 3-0’lık skorla geçti. Son maçta ise lider 
Eyüpspor’u 5-1 yendi. Kupa da ise 1461 Trabzon’u da 
3-0’lık sonuçla saf dışı bıraktı. Stoilov yönetimindeki 
Göz-Göz ligde 4 maçta 13 gol atarken kalesinde sade-
ce 1 gol gördü.  Öte yandan Eyüpspor maçında 12. 
adam tam anlamıyla şov yaptı. Hafta içi olmasına 
rağmen sarı-kırmızılı taraftarlar stadın bü-
yük bölümünü doldurdu. Maçın için-
de 35’inci dakikada yapılan atkı 
şov muhteşem bir ambiyans 
yaşandı. Özellikle 5-1’lik 
Eyüpspor zaferi sonrası kar-
şılaşma sonunda stadyumda 
ışıklarında devreye girmesiy-
le galibiyet coşkusu ikiye katlandı. Gürsel 
Aksel Stadı’nda görsel bir şölen yaşandı.

Süper seri sürüyor

Altay nihayet güldü
İzmir ekibi Altay, 8 maçlık puan hasretine Adanaspor’u yenerek son verdi. 

Teknik patron Yusuf Şimşek, “ Camiaya yeni bir umut olmak istiyoruz” dedi

ALTAY’DA yüzler güldü. Siyah-be-
yazlı ekip, teknik direktör Yusuf Şim-
şek yönetiminde İstanbul’da oynanan 
maçta Adanaspor’u 1-0 mağlup etti. 
İzmir ekibi, Yusuf Şimşek idaresinde 
8 maçlık puan hasretine ve 13 maçlık 
galibiyet hasretine son verdi. Altay, 
haftalar sonra üç puan kazandı. Bu 
sonuçla siyah-beyazlılar puanını 5’e 
çıkardı ancak ligin dibinden kurtula-
madı. Uzun zamandır kazanmayan 
bir takım olarak Adana galibiyetinin 
özgüven acısından önemli olduğunun 
altını çizen Altay Teknik Direktörü 
Yusuf Şimşek, “Oyuncularımız maçı 
kazanmak için çok iyi mücadele etti. 

AKILLI VE HIRSLI OYUN
Göreve geldiğimizden beri oyuncu 

arkadaşlarımıza bir teknik direktör 
değil de ekip olarak abi gibi yaklaşı-
yoruz. Onların kalitelerini ve enerjile-
rini hatırlatmaya ve ortaya çıkarmak 
için çaba sarf ettik. Adanaspor maçını 
tekrar izledim. Oyun anlamında akıllı 
ve hırslı mücadele ettik. Final pasla-
rında biraz daha dikkatli olsak farklı 
bir skorda alabilirdik” diye konuştu. 
Adanaspor galibiyetinin dün sevin-
cini yaşadıklarını ve bu maçın geride 
kaldığını belirten Altay Teknik Direk-
törü Yusuf Şimşek, “Dün stadyumda 

Adanaspor maçının 
galibiyetini kutladık 
ve bitti. Bugün yap-
tığımız sabah idmanı ile 
Keçiörengücü maçı hazırlıkla-
rına başladık. Haftalar sonrası gelen 
galibiyetin anlamı olması için evi-
mizde oynayacağımız Keçiörengücü 
karşılaşmasında da da galip gelmek 
zorundayız. Alacağım sonuçlarla 
ekibimize ve Altay camiasına umut 
olmak istiyoruz” ifadelerini kullandı.

YusufYusuf
ŞimşekŞimşek

Bucaspor’da
ayrılık krizi

TFF İkinci Lig 
Beyaz Grup’ta müca-
dele eden Bucaspor 
1928’de devre arasının 
gelmesiyle birlikte 
takımdan ayrılmalar 
başladı. Sarı-lacivertli 
ekipte savunma oyun-
cusu Mazlum Demir ve 
orta saha Taşkın Çalış 
takımdan ayrıldı. İzmir 
ekibinin iki oyuncusu, 
alacaklarının öden-
mediğinden dolayı 
federasyona başvurup 
tek taraflı fesih yaptığı 
öğrenildi. Ancak bu iki 
oyuncu için kulüpten 
önemli bir açıklama 
geldi. Sarı-lacivertli 
yönetim, oyuncuların 
haksız fesih yaptığı ve 
hiç bir alacaklarının 
bulunmadığını yazdı. 
Bucaspor 1928’de iki 
futbolcunun kaderinin 
ne olacağı merakla 
bekleniyor. Öte yandan 
sarı-lacivertli ekipte 
başka oyuncularında 
alacakların ödenmediği 
gerekcesiyle serbest 
kalmak için federasyo-
na başvurduğu iddia 
edildi. n Emre Tazegül

Karşıyaka
hareketli

TFF 3. Lig 2. Grup’ta 
şampiyonluk mücade-
lesi veren Karşıyaka’da 
yönetim devre arası 
takviyesi için kolları 
sıvadı. Kurmaylar 2. 
Lig ekibi İskende-
runspor’da forma giyen 
skorer kanat oyuncu-
su Enes Soy’u yakın 
markaja aldı. 2. Lig 
Kırmızı Grupta İsken-
derunspor formasıyla 
sezonun ilk yarıda 15 
maçta forma giyen Enes 
Soy 10 gole imza attı.  
Iğdır FK, Amed FK ve 
Batman Petrolspor gibi 
kulüplerin de transfer 
listesinde bulunan 
28 yaşındaki başarılı 
kanat oyuncusunun 
önümüzdeki günlerde 
İzmir’e davet edilmesi 
bekleniyor. Bonservis 
bedeli bulunan yıldız 
futbolcunun şartlarda 
anlaşılması halinde 
KSK’ye gelmeye sıcak 
baktığı öğrenildi. Sol 
ve sağ kanatta görev ya-
pan Enes, görev yaptığı 
164 müsabakada 71 kez 
rakip fileleri havalan-
dırdı ve 18 asist yaptı.

LİDER EYÜPSPOR’U 

NEFİS BİR OYUN VE FARKLI 

SKORLA DEVİREN SARI

KIRMIZILI İZMİR EKİBİNDE 

SÜPER LİG ATEŞİ YANIYOR
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